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1  Με αλουμινοκουβερτες στη ΜΕΘ!
Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 2 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

137.08 cm² Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Με... αλουμινοκουβέρτεε 
στη ΜΕΘ!

Στην εσπευσμένη εκκένωση ms ΜΕΘ του νοσοκομείου «'Ayios 
ΠαύλοΞ» στη Θεσσαλονίκη προχώρησε η διοίκηση του ιδρύματοε, 
επειδή γέμισε καπνούε λόγω βλάβηε στο σύστημα θέρμανσηε του 
νοσοκομείου! Οι οκτώ ασθενείε μεταφέρθηκαν στα νοσοκομεία 
ΑΧΕΠΑ, «θεαγένειο», «Αγιοε Δημήτριοε» και «Γ. Γ εννηματάε». Η 
εκκένωση κρίθηκε αναγκαία. καθώ5 επί τριήμερο υπήρχε βλάβη 
στο σύστημα θέρμανσή του νοσοκομείου. εξαιτίαΞ ms onoias γέ
μισε καπνού5 η ΜΕΘ. «Κρατήσαμε ανοιχτά τα παράθυρα, φροντί
σαμε να διατηρούμε ζεστού5 raus ασθενείε raus onoious σκεπά
σαμε με ειδικέε αλουμινοκουβέρτεε και το πρωί διακομίσθηκαν 
όλοι σε άλλα νοσοκομεία», ανέφερε ο διοικητήε του νοσοκομείου.



2;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Ισότιμη πρόσβαση των νησιωτών στα εμβόλια
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 11 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

106.47 cm² Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

πρόσβαση 
των νησιωτών 
στα εμβόλια
«Αδιανόητο οι γεωφυσικοί 
περιορισμοί που συνδέονται 
με τη νησιωτικότητα να 
οδηγήσουν σε αποκλεισμό 
των νησιωτών από τον 
εμβολιασμό» προειδοποιεί ο 
βουλευτής Χίου του ΣΥΡΙΖΑ 
Ανδρέας Μιχαηλίδης, 
επικαλούμενος 
δημοσιογραφικές 
πληροφορίες και δηλώσεις 
εκπροσώπων εργαζομένων 
στα νοσοκομεία ότι η 
κυβέρνηση ακυρώνει, εν όλω 
ή εν μέρει,την 
πραγματοποίηση των 
εμβολιασμών και σε Κέντρα 
Υγείας ανά τη χώρα. Εάν αυτό 
συμβεί, θα είναι «εξαιρετικά 
δυσχερής έως αδύνατη η 
μετακίνηση για κατοίκους 
δεκάδων νησιών που δεν 
διαθέτουν νοσοκομεία». Καλεί 
το υπουργείο Υγείας να 
δημοσιοποιήσει τον σχεδίασμά 
και να διασφαλιστεί η ισότιμη 
και έγκαιρη πρόσβαση των 
νησιωτών στα εμβόλια.

Ν.Λιον.



3;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Επιστολή για εμβόλια
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 10 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

125.47 cm² Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Επιστολή για εμβόλια
Επιστολή στην οποία θα ζητούν 
την ταχύτερη έγκριση του 
εμβολίου της AstraZeneca και των 
άλλων εταιρειών ετοιμάζουν -εν 
όψει της τηλεδιάσκεψης των 27 
ηγετών της Ε.Ε. για το εμβόλιο την 
ερχόμενη Πέμπτη-ο Κυριάκος 
Μητσοτάκης, ο Αυστριακός 
καγκελάριος Σεμπάστιαν Κουρτς 
και η πρωθυπουργός της Δανίας 
ΜέτεΦρέντικσεν.

Στη χθεσινή τηλεδιάσκεψη των 
ηγετών των χωρών του Covicl-19

Management Group οι Ευρωπαίοι 
συμμετέχοντες «μοιράστηκαν την 
ανησυχία τους για τη μικρή 
διαθεσιμότητα των εμβολίων σ’ 
αυτή τη φάση και υπογράμμισαν 
ότι η Ευρώπη πρέπει να κινηθεί 
πιο γρήγορα σ’ αυτό το επίπεδο». 
Οι... 2 εκατομμύρια εμβολιασμοί 
ανά μήνα φαίνεται πώς κάπου 
χάθηκαν στις επιτελικές «τρύπες» 
της κυβερνητικής στρατηγικής...

Κ.Σ.
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1  Και εκτός ΜΕΘ, και άκλαυτοι
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 11 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

193.61 cm² Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

τοις μετρητοίς

Και εκτός ΜΕΘ, και άκλαυτοι...
Η συγκλονιστική καταγγελία του καθηγητή Τσαουσίδη και η σιωπή

Του
ΣΤΑΘΗ ΣΧΙΝΑ

Ο καθηγητής Βασίλης Τσαουσίδης, διευθυντής στο 
Εργαστήριο Προγραμματισμού και Επεξεργασίας 
Πληροφοριών του Δημοκρίτειου Πανεπιστημίου Θράκης, 
βασιζόμενος στην ανάλυση των στοιχείων του ΕΟΔΥ ανέδειξε 
προ δεκαημέρου περίπου ότι άνω του 80% των θανάτων από 
Covid-19 συνέβη εκτός των Μονάδων Εντατικής Θεραπείας. 
Η αποκάλυψη έγινε στο σάιτ iatronet.gr του euro2day.gr.

Ιδιαίτερα την τελευταία εβδομάδα του Νοεμβρίου και τις δύο 
πρώτες εβδομάδες του Δεκεμβρίου, όταν ο αριθμός των 
ασθενών σε ΜΕΘ κυμαινόταν στην περιοχή των 600, 
αγγίζοντας το 100% της κάλυψης, ο αριθμός των 
εβδομαδιαίων θανάτων ήταν κοντά στους 800.

Μέχρι σήμερα έχουν καταλήξει (εντός και εκτός ΜΕΘ) 5.387 
άνθρωποι, ενώ εξυπηρετήθηκαν σε ΜΕΘ περίπου 2.000. 
«Μου φαίνεται πολύ αδύναμος ο ισχυρισμός ότι ήταν ιατρική 
απόφαση να μην νοσηλευτούν σε ΜΕΘ οι περίπου 4.500 που

κατέληξαν έξω από αυτές, ιδίως όταν δεν υπάρχουν 
διαθέσιμες ΜΕΘ» υπογραμμίζει ο καθηγητής Τσαουσίδης.

Η μόνη μέχρι στιγμής επίσημη αντίδραση -κατόπιν πίεσης 
μάλιστα- ήταν η απαράδεκτη δήλωση Κοντοζαμάνη περί 
ευθύνης των γιατρών.

Οι περισσότερες οικογένειες πλέον έχουν κάποιο συγγενή ή 
γνωστό που «έφυγε» Και γνωρίζουν ότι όσο κι αν 
προσπαθούν γιατροί και νοσηλευτές, όλο το άλλο σύστημα 
δεν... υφίσταται. Ενημέρωση και οδηγίες μηδενικές από ΕΟΔΥ. 
Κάποιοι χάνουν τους ανθρώπους τους και το μαθαίνουν μετά 
από δέκα και είκοσι ώρες.

Και κάτι ασήμαντο ίσως, αλλά ενδεικτικό του πού κάποιοι 
γράφουν τον κόσμο... Στους πολέμους η οικογένεια του 
νεκρού λαμβάνει πάντα μια συλλυπητήρια επιστολή ή ένα 
τηλεφώνημα. Στην περίπτωση των νεκρών της πανδημίας όχι 
μόνο πάνε άκλαυτοι και ασυνόδευτοι, αλλά Μητσοτάκης, 
Κικίλιας και κομπανία ούτε καν συλλυπητήρια δεν στέλνουν... 
Έτσι, για τα προσχήματα.
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1  Ανησυχία για τα νέα στελέχη του ιού
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 6 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

514.17 cm² Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ανησυχία για τα νέα στελέχη του ιού
Κατά τη χθεσινή τηλεδιάσκεψη του Συμβουλίου Γενικών Υποθέσεων της Ε.Ε.

ΚΟΡΩΝΟΙΟΣ 
ΤΟ ΔΕΥΤΕΡΟ 
ΚΥΜΑ

Τον ανταποκριτή μας 
οτις ΒΡΥΞΕΛΛΕΣ
ΓΙΑΝΝΗ ΠΑΛΑΙΟΛΟΓΟΥ

Εντονη ανησυχία για τα νέα στελέχη 
του κορωνόϊού, ενημέρωση για tis 
νέεε εισηγήσειε ms Κομισιόν σχε
τικά με τη διαχείριση ms πανδημί- 
as (θα δημοσιευθούν σήμερα) και 
ανταλλαγή απόψεων για την ελλη
νική πρόταση περί πιστοποιητικού 
εμβολιασμού κυριάρχησαν στη χθε
σινή τηλεδιάσκεψη του Συμβουλίου 
Γενικών Υποθέσεων ms Ε.Ε. Σύμφω
να με το πρακτορείο Bloomberg, η 
Κομισιόν σήμερα θα εισηγηθεί τα 
κράτη-μέλη να θέσουν στόχο το να 
έχουν εμβολιάσει το 80% των υγειο
νομικών και των ατόμων άνω των 80 
ετών έωε τον Μάρτιο και το 70% του 
ενήλικου πληθυσμού έωε το καλο
καίρι. Στην άτυπη συνεδρίαση, που 
διεξήχθη εκτάκτωε cos προετοιμασία 
για την τηλεδιάσκεψη των ηγετών 
την Πέμπτη, σύμφωνα με πληρο- 
φορίεε Tns «Κ», ο αντιπρόεδροΒ ms 
Κομισιόν M0pos Σέφκοβνβ επιβεβαί
ωσε την είδηση ότι οι μειώσει otis 
παραδόσεΐ5 από mv Pfizer και την 
BioNTech θα ισχύσουν μόνο για την 
τρέχουσα εβδομάδα. Επιπλέον, έγι
νε ευρεία συζήτηση για την ανάγκη 
η Ε.Ε. να αρχίσει να διανέμει δόσεΐ3 
σε γειτονικέε Tns χώρεε, ιδίωε στα 
Δυτικά Βαλκάνια, αλλά και σε χώρε5 
Tns που ανήκουν στην Ανατολική 
Εταιρική Σχέση και στη Νότια Γει
τονία - ωστόσο, δεν έχουν ληφθεί 
ακόμη αποφάσεΐ5 για το ncos και πό
τε θα γίνει αυτό.

Στη συνέντευξη Τύπου μετά την 
τηλεδιάσκεψη, η υπουργόε Εσωτερι
κών Tns Πορτογαλίαε, αρμόδια για 
ευρωπαϊκέε υποθέσει, Ανα-Πάου- 
λα Ζακάριαε τόνισε την ανάγκη να 
προχωρήσει η αμοιβαία αναγνώριση 
των rapid tests αντιγόνου, αλλά και 
να αυξηθεί η παρακολούθηση των 
γενετικών χαρακτηριστικών των 
κρουσμάτων, ώστε να εντοπιστεί ο 
βαθμόε εξάπλωσηε των νέων στελε
χών. Ο κ. Σέιρκοβιτε, από την πλευρά

Τον έντονο σκεπτικισμό της για το πιστοποιητικό εμβολιασμού έχει εκφράσει η Γαλλία. Αντιθέτως, υποστηρικτικές 
προς την πρόταση Μητσοτάκη εμφανίστηκαν η Πορτογαλία και η Αυστρία.

Εισήγηση Κομισιόν να 
τεθεί στόχος ο εμβολια
σμός του 80% των υγειο
νομικών και των άνω 
των 80 ετών έως τον 
Μάρτιο και του 70% 
του ενήλικου πληθυ
σμού έως το καλοκαίρι.

του, αναφέρθηκε oris προσπάθειεε 
ms Επιτροπήε να συμβάλει στην αύ
ξηση Tns παραγωγική3 uravomms 
των εταιρειών που παρασκευάζουν 
τα εμβόλια, και είπε ότι θα ζητηθεί 
από τα κράτη-μέλη να ενημερώνουν 
δύο φορέε mv εβδομάδα το Ευρωπα
ϊκό Κέντρο Πρόληψή και Ελέγχου 
Νοσημάτων (ECDC) για τον αριθμό 
των δόσεων που παραλαμβάνουν 
και των ατόμων που εμβολιάζονται.

Πιστοποιητικό εμβολιασμού
Σχετικά με το πιστοποιητικό εμ

βολιασμού, ο Σλοβάκοε αντιπρόε-

6pos τόνισε ότι στην παρούσα φά
ση η συζήτηση αφορά τον τρόπο 
κατάρτισηε μιαε πλατφόρμαε για 
τη συλλογή και ανάλυση των δε
δομένων για ιατρικούε σκοπούs. 
Μόνο σε δεύτερη φάση θα συζη
τηθούν άλλεε χρήσειε των πιστο
ποιητικών, τόνισε.

Σε συνέντευξη που παραχώρησε 
στην ολλανδική τηλεόραση προ- 
xQts, ο πρόεδρο3 του Ευρωπαϊκού 
Συμβουλίου Σαρλ Μισέλ χαρακτή
ρισε τον διάλογο για το πιστοποιη
τικό εμβολιασμού «πολύ επίκαιρο» 
και είπε ότι «θα ξεκινήσουμε αυτόν 
το διάλογο» στην τηλεδιάσκεψη Tns 
Πέμπτή. Ο κ. Μισέλ ανέδειξε δύο 
κεντρικά ζητήματα, στα οποία θα 
εστιάσει ο διάλογο5 αυτόε: «Το θέ
μα apxAs: συμφωνούμε να εισαγά
γουμε ένα τέτοιο πιστοποιητικό; Και 
αν ναι, πότε;». Ο πρόεδρο5 του Συμ
βουλίου σημείωσε ότι αν το μέτρο 
«εφαρμοζόταν υπερβολικά νω pis, θα 
προκαλούσε έντονη ενόχληση στην 
Ευρώπη». Εξέφρασε, δε, την ανησυ
χία ncos η θεσμοθέτηση ενόε τέτοιου 
πιστοποιητικού θα έστελνε το σήμα 
ότι ο εμβολιασμόε είναι υποχρεωτι-

kos, κάτι το οποίο είναι «ευαίσθητο 
ζήτημα σε πολλέε χώρεε».

Τον πιο έντονο σκεπτικισμό για 
το μέτρο έχει εκφράσει μέχρι στιγ- 
p0s η Γαλλία. MiAcovras στο γαλλικό 
ραδιόφωνο το πρωί ms Kupiams, ο 
πολυπράγμων υφυπουργόε Eupconns 
Κλεμόν Μπον μίλησε για «πολύ πρό
ωρη» συζήτηση. Ο κ. Μπον αναφέρ
θηκε τόσο στο πολύ μικρό ποσοστό 
των Ευρωπαίων που έχουν εμβολι
αστεί cbs τώρα, όσο και στο γεγονό5 
ότι δεν έχει αποδειχθεί σε τι βαθμό 
τα εμβόλια, εκτό3 από τη νόσηση, 
αποτρέπουν και τη μετάδοση του ιού.

Αντιθέτωε, unoumpuaiKOS npos 
την πρόταση Μητσοτάκη εμφανί
στηκε ο ΠορτογάλοΒ ομόλογόε του, 
Αντόνιο Κόστα. Η κ. Zaimpias χθε3, 
annxcbvras τον πρωθυπουργό ms, 
τόνισε ότι «η συζήτηση για το nciis 
θα χρησιμοποιηθεί αυτό το πιστο
ποιητικό πρέπει να συνεχιστεί», αλ
λά «πρέπει να κάνουμε ό,τι μπορού
με για να συνεχίσει να λειτου ργεί η 
ζώνη Σένγκεν». Ιδιαίτερα υποστη
ρικτικοί στην ελληνική πρόταση 
ήταν στη χθεσινή τηλεδιάσκεψη 
και οι Αυστριακοί.
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1  Προειδοποίηση ΠΟΥ για τα εμβόλια
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 11 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

444.37 cm² Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Προειδοποίηση ΠΟΥ για τα εμβόλια
Κάνει λόγο για ηθική κατάρρευση της ανθρωπότητας, ζητώντας ισότιμη πρόσβαση

Στα πρόθυρα «ηθικήε κατάρρευσή» 
βρίσκεται η παγκόσμια κοινότητα, 
προειδοποίησε χθεε ο επικεφα- 
λήε του Παγκόσμιου Οργανισμού 
Υγείαε (ΠΟΥ), δρ Τέντροε Αντα- 
νόμ Γκεμπρεγέσουε, αναφερόμε- 
vos στον κίνδυνο που διατρέχει η 
ισότιμη πρόσβαση όλων στα εμβό
λια κατά τηε COVID-19, λόγω του 
«εμβολιαστικού εθνικισμού». Ο δρ 
Γκεμπρεγέσουε, στη συνέχεια, 
εξήγησε ότι η εμφάνιση υπερμε
ταδοτικών μεταλλάξεων του κο- 
ρωνοϊού καθιστά επιτακτική τη 
δίκαιη, ίση και έγκαιρη πρόσβα
ση όλων στα εμβόλια, ώστε να μη 
γίνουν και αυτά «ένα ακόμα πε- 
τραδάκι στο τείχοε τηε ανισότη- 
ταε που χωρίζει τουε πλούσιουε 
από τουε φτωχούε».

Επίσηε, χαρακτήρισε «άδικο» 
τον εμβολιασμό νέων και υγιών, 
στα πλούσια κράτη, πριν από τουε 
υγειονομικούε και τουε ηλικιωμέ- 
νουε, στα πιο φτωχό. «Οφείλουμε 
να συνεργαστούμε ωε μία παγκό
σμια οικογένεια προκειμένου να 
δώσουμε προτεραιότητα σε αυτούε 
που κινδυνεύουν περισσότερο, σε

Ενα απλό τεστ προβλέπει 
μέσα σε μία ώρα ποιοι 
ασθενείς με COVID-19 
διατρέχουν μεγαλύτερο 
κίνδυνο μοιραίων 
επιπλοκών.

όλα τα κράτη» κατέληξε ο δρ Γκε- 
μπρεγέσουε, καλώνταε Ε.Ε., ΗΠΑ 
και Βρετανία να διαθέσουν κάποια 
από τα εκατομμύρια δόσειε που 
έχουν προ-αγοράσει στην πρω
τοβουλία Covax, ώστε να έχουν

Στην Ινδία ξεκίνησε ίο Σάββατο το πιο φιλόδοξο σχέδιο εμβολιασμού 1,3 δισ. 
ανθρώπων (τα 300 εκατ. πριν από τον Ιούλιο) κατά της C0VID-19 με δύο εμβό
λια ινδικής παρασκευής (Covishield και Covaxin).

όλοι ισότιμη πρόσβαση σε αυτά.
Ξεκίνησαν, τιε τελευταίεε ημέ- 

ρεε, οι εμβολιασμοί σε δύο από 
τιε περισσότερο πληγείσεε χώρεε 
από την COVID-19: τη Βραζιλία 
και την Ινδία. Ο Οργανισμόε Φαρ

μάκων An vis a τηε Βραζιλίαε έδω
σε το πράσινο φωε στα εμβόλια 
τηε ΑεΐιηΖθηθεΗ και τηε κινεζικήε 
Sinovac, μία ιδιαίτερα σημαντική 
εξέλιξη τη στιγμή κατά την οποία 
η επιδημία εμφανίζει έξαρση και

ιδιαίτερα στην πολιτεία Αμαζόναε, 
όπου τα νοσοκομεία καταρρέουν 
με μεγάλεε ελλείψειε ακόμα και σε 
οξυγόνο. Στην Ινδία ξεκίνησε το 
Σάββατο, το πιο φιλόδοξο σχέδιο 
εμβολιασμού 1,3 δισεκατομμυ
ρίων ανθρώπων (τα 300 εκατομ
μύρια πριν από τον Ιούλιο), κα
τά τηε COVID-19 με δύο εμβόλια 
ινδικήε παρασκευήε (Οονίεήίθΐό 
και Covaxin).

Τέλοε, ευχόριστεε είναι οι εξε- 
λίξειε, από το επιστημονικό πε
δίο. Ενα νέο τεστ, που επινόησαν 
ερευνητέε τηε ιατρικήε σχολήε 
του πανεπιστημίου τηε Ουόσι- 
γκτον, μπορεί να διαπιστώσει 
ποιοι ασθενείε θα έχουν δυσμε
νέστερη έκβαση τηε COVID-19. 
Το τεστ μετρά τα επίπεδα του 
μιτοχονδριακού DNA, το οποίο 
όταν διαρρέει από το εσωτερι
κό των κυττάρων στην κυκλο
φορία, υποδεικνύει την κυτταρι
κή νέκρωση λόγω τηε λοίμωξηε 
από τον ιό. Οπωε διαπιστώθηκε, 
οι συγκεντρώσειε του μιτοχον- 
δριακού DNA ήταν δεκαπλόσιεε 
σε ασθενείε COVID-19 που τελι
κό κατέληξαν. Επίσηε, οι υψηλέε 
συγκεντρώσειε στο αίμα ασθενών 
«μαρτυρούσαν» εξαπλάσια πιθα
νότητα διασωλήνωσηε, τριπλά
σια εισαγωγήε σε ΜΕΘ και σχε
δόν διπλάσιο κίνδυνο θανάτου, 
συγκριτικά με ασθενείε που εί
χαν τα χαμηλότερα επίπεδα κατά 
την εισαγωγή τουε. Οι επιστήμο- 
νεε εκτιμούν ότι το νέο τεστ θα 
τουε έλυνε τα χέρια όσον αφορά 
την αντιμετώπιση των αρρώστων 
που εισάγονται στο νοσοκομείο 
με COVID-19. Ωστόσο, πρέπει να 
γίνουν περαιτέρω έρευνεε μέχρι 
το νέο τεστ να εγκριθεί και να 
περιληφθεί στην ιατρική πράξη.

REUTERS, Α.Ρ.
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1  Η αργή αδειοδότηση εμβολίων και εκνευρισμός της
Μέτε

Πηγή: POLITICAL Σελ.: 6 Ημερομηνία
έκδοσης:

19-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

333.42 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Η αργή αδειοδότηση εμβοήίων 
kqlo εκνευρισμόςιηε Μέτε

Ο
πως ανακοίνωσε το Μέγαρο Μαξίμου, ο 
πρωθυπουργός Κυριάκος Μητσοτάκης, 
μαζί με Ευρωπαίους ομολόγουςτου, ανα
λαμβάνει την πρωτοβουλία, προκειμένου να στα

λεί μια επιστολή, εν όψει της τηλεδιάσκεψης της 
Ευρωπαϊκής Ένωσης για τον κορονοϊότην Πέμ
πτη, με το αίτημα της ταχύτερης αδειοδότησης των 
εμβολίων και της AstraZeneca αλλά και της John
son & Johnson. Η στήλη πληροφορείται ότι. όταν η 
συζήτηση των ηγετών του Covid Management 
Group -που έχει συγκληθεί με πρωτοβουλία του 
Αυστριακού καγκελάριου κ. Κουρτς- έφτασε στο 
σκέλος της προμήθειας των εμβολίων, ο εκνευρι

σμός δεν έλειψε. Ιδιαίτερα αιχμηρή ήταν η Δανή 
πρωθυπουργός Μέτε Φρέντρισκεν, της οποίας η 
χώρα, μάλιστα, πηγαίνει ιδιαίτερα καλά ως προς 
τον εμβολιασμό πολιτών - ίσως καλύτερα από κά
θε άλλη στην Ευρώπη.

Η Φρέντρικσεντα έβαλε με τον ιδιαίτερα αργό 
ρυθμό παραδόσεων αλλά και αδειοδοτήσεων, εκ
φράζοντας, προφανώς, όλους τους συμμετέχον- 
τες από την Ευρώπη, όπως τους κυρίους Κουρτς 
και Μπάμπιτς (Τσεχία). Ελπίζουμε να εισακου
στούν, επιτέλους, οι εκκλήσεις των ηγετών, για να 
αποφευχθεί στο μέλλον ανάλογη -δικαιολογημέ
νη- αντίδραση...
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1  Επιτάχυνση των εμβολιασμών
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 1,11 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

975.93 cm² Κυκλοφορία: 6345

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΑ
ΓΙΑ ΕΠΙΤΑΧΥΝΣΗ 
ΕΜΒΟΛΙΑΣΜΩΝ 
ΣΤΗΝ Ε.Ε.
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1  Επιτάχυνση των εμβολιασμών
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 1,11 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-01-2021

ΠΛΕΟΝ ΘΑ ΧΟΡΗΓΟΥΝΤΑΙ ΕΞΙ ΔΟΣΕΙΣ ΑΝΤΙ ΓΙΑ ΠΕΝΤΕ ΑΠΟ ΤΟ ΚΑΘΕ ΦΙΑΛΙΔΙΟ ΤΗΣ PFIZER

Επιτάχυνση των εμβολιασμών
Π

ρος επιτάχυνση των εμβο
λιασμών οδηγείται η χώρα 
μας με την αξιοποίηση έξι 
δόσεων σε σχέση με πέντε που ήταν 

μέχρι τώρα από το κάθε φιαλίδιο του 
εμβολίου των Pfizer/BioNtech. Η νέα 
οδηγία, η οποία αποτελεί κεντρική ευ
ρωπαϊκή πολιτική, ξεκινά να εφαρμό
ζεται από σήμερα και θα ισοσταθμίσει 
τις μειωμένες παραδόσεις που έχει 
ανακοινώσει η Pfizer.

Εάν, όμως, π μείωση των δόσεων 
ήταν μόνο για μία «παρτίδα», αυτή 
που έλαβε η Ελλάδα χθες, και εξο
μαλυνθεί π εφοδιαστική διαδικασία 
από την επόμενη εβδομάδα, τότε π 
έκτη δόση θα οδηγήσει σε αύξηση της 
δυνατότητας εμβολιασμού.

Δεν είναι δυνατόν, όμως, να προ- 
βλεφθεί με ακρίβεια ο συνολικός 
αριθμός των εμβολιαζόμενων καθώς 
εξαρτάται πάντα από τις παραδόσεις. 
Σύμφωνα με τις εκτιμήσεις, ο συνο
λικός αριθμός εμβολιασμών μπορεί 
να φτάσει έως τις 220.000 έως το 
τέλος του μήνα. Η χώρα μας έως σή
μερα έχει λάβει 214.760 δόσεις από 
την Pfizer και αναμένονται ακόμη 
212.290 έως το τέλος του μήνα.

Παραλαβή
Τις 49.160 δόσεις τις έλαβε π Ελ
λάδα χθες, σύμφωνα με τον γενικό 
γραμματέα Πρωτοβάθμιας Φρο
ντίδας Υγείας και επικεφαλής του 
επιχειρησιακού σχεδιασμού της 
εμβολιαστικής κάλυψης, Μάριο Θε
μιστοκλέους. Η χθεσινή παραλαβή, 
όπως επεσήμανε, ήταν μειωμένη

□
 ΜΑΡΙΑ-ΝΙΚΗ ΓΕΩΡΓΑΝΤΑ

mgeorganta@e-typos .com

σε ποσότητα σε σχέση με ό,τι είχε 
προγραμματιστεί. Πρόσθεσε, όμως, 
πως η φαρμακευτική εταιρεία διαβε
βαίωσε το υπουργείο Υγείας ότι από 
εδώ και στο εξής οι παραδόσεις θα 
συνεχιστούν βάσει σχεδιασμού.

Ο αναπληρωτής υπουργός Υγείας, 
Βασίλης Κοντοζαμάνης, ανέφερε από 
το βήμα τπς Βουλής ότι ο Ευρωπα
ϊκός Οργανισμός Φαρμάκων έδωσε 
την έγκριση και τροποποίησε τις οδη
γίες για τη δυνατότητα έκτης δόσης, 
συμπληρώνοντας ότι το υπουργείο 
προώθησε τις συγκεκριμένες οδηγί
ες στα νοσοκομεία. Εξήγησε, επίσης, 
ότι π έκτη δόση από κάθε φιαλίδιο

ΟΙ ΗΛΙΚΙΩΜΕΝΟΙ
Μέχρι τώρα έχουν 

εμβολιαστεί συνολικά 
84.8Β1 πολίτες. 

Χθες εμβολιάστηκαν 
6.000 υπερήλικες 

άνω των 85 ετών και 
έχουν κλειστεί ήδη 
372.243 ραντεβού

σχετίζεται με την διαθεσιμότητα των 
ειδικών συριγγών που υπάρχουν. Πι
στοί στο ραντεβού του εμβολιασμού 
είναι οι πολίτες άνω των 85 ετών. 
Την πρώτη ημέρα έναρξης των εμ
βολιασμών για τους υπερήλικες εκτός 
μονάδων φροντίδας ηλικιωμένων εί
χαν κλειστεί 3.777 ραντεβού και στα 
εμβολιαστικά κέντρα προσήλθαν οι 
3.585. Για διάφορους ιατρικούς λό
γους, οι 46 εξ αυτών δεν ολοκλήρω
σαν τον εμβολιασμό.

Σύμφωνα με τον κ. Θεμιστοκλέους, 
όσοι δεν προσήλθαν στο ραντεβού, 
λόγω καιρικών συνθηκών που κατέ
στησαν δύσκολη τη μετακίνησή τους 
μπορούν να κλείσουν εκ νέου ραντε
βού χωρίς να απαιτείται να περιμέ
νουν ένα μήνα, όπως θα ισχύει για

όσους πολίτες δεν θα προσέρχονται 
στο προγραμματισμένο ραντεβού 
τους. Εως χθες το απόγευμα είχαν εμ
βολιαστεί 84.831 πολίτες, το 0,77% 
εμβολιαστικής κάλυψης.

Χθες, δεύτερη ημέρα εμβολιασμού 
των υπερηλίκων άνω των 85 εμβο
λιάστηκαν 6.000 πολίτες. Συνολικά 
μέσω της πλατφόρμας των ραντεβού 
έχουν κλειστεί 372.243 ραντεβού 
τόσο για την πρώτη όσο και για τη 
δεύτερη δόση.

144 νέα κέντρα
Από αύριο, στη «μάχη» των εμβολια
σμών προστίθενται 144 εμβολιαστικά 
κέντρων δομών της Πρωτοβάθμιας 
Φροντίδας Υγείας, ενώ ο επιχειρη
σιακός σχεδιασμός περιλαμβάνει και 
τα «μέγα» εμβολιαστικά κέντρα, τρία 
στην Αθήνα και ένα στη Θεσσαλονί
κη τα οποία θα έχουν τη δυνατότητα 
εμβολιασμού έως 20.000 ατόμων 
ημερησίως. Εως το τέλος του μήνα, 
τα εμβόλια θα έχουν φτάσει σε 31 
μεγάλα νησιά.

Οσον αφορά στα μικρά νησιά, με 
λιγότερους από 1.000 κατοίκους, 
ελήφθη η απόφαση να εμβολιαστούν 
όλοι μαζί με την επίσκεψη των σχετι
κών κλιμακίων και όχι με την προτε- 
ραιοποίηση που ακολουθείται για την 
υπόλοιπη Ελλάδα.

Σύμφωνα με την εκτίμηση του κ. 
Θεμιστοκλέους, η έναρξη των εμβολι
ασμών στους νεότερους πολίτες, που 
δεν φέρουν υποκείμενα νοσήματα, θα 
είναι στο τέλος του δεύτερου τριμή
νου του 2021. ■

Παίρνουν σειρά τα Σώματα Ασφαλείας
ME... SMS και διαδικτυακές εφαρμογές διαδόθηκαν 
οι διαταγές των αρχηγείων της Ελληνικής Αστυ
νομίας και του πυροσβεστικού σώματος για την 
άμεση εκδήλωση ενδιαφέροντος εμβολιασμών του 
προσωπικού τους. Αστυνομικοί και πυροσβέστες 
επελέγησαν από την Εθνική Επιτροπή Εμβολια
σμών να είναι οι «αναπληρωματικοί» όσων εκ των 
ηλικιωμένων δικαιούχων δεν προσέρχονται στα 
ραντεβού εμβολιασμού τους.

Το περασμένο Σάββατο εκδόθηκε διαταγή από το 
Αρχηγείο της ΕΛ.ΑΣ. με την οποία ζητείται από τους 
διευθυντές όλων των αστυνομικών διευθύνσεων 
της χώρας να υποβάλουν συγκεντρωτικές καταστά
σεις του προσωπικού που επιθυμεί να εμβολιαστεί, 
με καταληκτική ώρα και ημερομηνία, στις 20:00 της

περασμένης Κυριακής, προκειμένου να βρίσκονται 
σε αναμονή εμβολιασμού από χθες το πρωί. Προ
τεραιότητα εμβολιασμού έχουν αστυνομικοί άνω 
των 30 χρόνων, οι ευπαθείς ομάδες, οι μεγαλύτερες 
ηλικίες αστυνομικών και κυρίως εκείνοι που υπηρε
τούν σε υπηρεσίες πρώτης γραμμής, που έρχονται 
σε συχνότερη επαφή με τους πολίτες. Προκρίνονται 
αστυνομικοί που υπηρετούν σε Αμεση Δράση, ομά
δες ΔΙ.ΑΣ., Δράση, ΜΑΤ, Τροχαία και Αστυνομικά 
Τμήματα. Αντίστοιχου τύπου ήταν και η διαταγή του 
αρχηγείου του Πυροσβεστικού Σώματος. Σύμφωνα 
με πηγές και των δύο Σωμάτων, έως και χθες το 
ποσοστό του προσωπικού που ήταν πρόθυμο να 
εμβολιαστεί κυμαινόταν μεταξύ 25%-30%.

Π. ΣΠΥΡΟΠΟΥΛΟΣ
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1  Ποιες χώρες πήραν τα περισσότερα εμβόλια
κορωνοϊού

Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ
ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ

Σελ.: 1,10 Ημερομηνία
έκδοσης:

19-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

450.03 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΚΟΡΩΝΟΪΟΣ

Πάνω από 20 
νέες μεταλλάξεις 
στη Γερμανία!

Στη Γερμανία, έχουν καταγρα
φεί τουλάχιστον 25 περιπτώ
σεις νέων, εξαιρετικά μολυσμα
τικών μεταλλάξεων του κορο- 
νοϊού, σύμφωνα με επιστημονι
κό ινστιτούτο. ΣΕΛ 10
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1  Ποιες χώρες πήραν τα περισσότερα εμβόλια κορωνοϊού
Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ

ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ
Σελ.: 1,10 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-01-2021

Ποιες χώρες πήραν τα περισσότερα εμβόλια κορωνοϊού
Ενώ Γερμανοί επιστήμονες εντόπισαν 25 μεταλλάξεις

Πάνω από 40 εκατ. δόσεις εμβολίων 
κατά της Covid-19 έχουν χορηγηθεί σε 
όλο τον κόσμο, με το Ισραήλ να βρίσκε
ται στην κορυφή της κούρσας των εμβο
λιασμών, σύμφωνα με καταμέτρηση του 
Γαλλικού Πρακτορείου.

ούν στο 61% του παγκόσμιου πληθυ
σμού, έχουν ξεκινήσει την εκστρατεία 
εμβολιασμού των πολιτών τους. Ωστόσο 
11 χώρες συγκεντρώνουν το 90% τοιν 
δόσεων που έχουν χορηγηθεί.

Έως χθες στις 12:30 ώρα Ελλάδας, 
έχουν χορηγηθεί τουλάχιστον 
40.062.825 δόσεις, σύμφωνα με τα στοι
χεία που συγκέντρωσε το Γαλλικό Πρα
κτορείο με βάση επίσημες πηγές. Ο 
αριθμός αυτός είναι χωρίς αμφιβολία 
υποεκτιμημένος καθώς μεγάλες χώρες, 
όπως η Κίνα, οι ΗΠΑ και η Ρωσία, δεν 
έχουν επικαιροποιήσει τα στοιχεία τους 
τις τελευταίες ημέρες.

Το Ισραήλ είναι, μακράν, η χώρα που 
έχει προχωρήσει πιο πολύ συγκριτικά με 
τον πληθυσμό της: 2,43 εκατ. δόσεις 
έχουν χορηγηθεί σε 2,12 εκατ. ανθρώ
πους (24,5% του πληθυσμού). Περίπου 
το 3,6% των Ισραηλινών έχει ήδη λάβει 
τις δύο δόσεις που είναι απαραίτητες για 
τη βέλτιστη προστασία τους.

Με βάση τον όγκο των εμβολίων, οι

ΗΠΑ είναι στην κεφαλή της κούρσας, με 
12,28 εκατ. δόσεις να έχουν χορηγηθεί 
σε 10,6(1 εκατ. ανθρώπους (3,2% του 
πληθυσμού), μπροστά από την Κίνα (πά
νω από 10 εκατ. δόσεις). Στην Ευρώπη, 
το Ηνωμένο Βασίλειο ξεκίνησε να εμβο
λιάζει πρώτο, στις αρχές Δεκεμβρίου. Η 
χώρα έχει χορηγήσει 4,31 εκατ. δόσεις 
σε 3,86 εκατ. ανθρώπους (5,7%).

Ακολουθούν δύο χώρες της Ευρωπαϊ
κής Ένωσης: η Ιταλία (1,15 εκατ. ) και η 
Γερμανία (1,05 εκατ.). Οι χώρες της ΕΕ 
έχουν χορηγήσει πάνω από 5 εκατ. δό

σεις σχεδόν στο 1,2% των κατοίκων της 
Ένωσης. Ως ποσοστό του πληθυσμού 
της, η Δανία (2,9%) κυριαρχεί μεταξύ 
των 27 κρατών-μελών.

Στην Γαλλία έχουν χορηγηθεί 422.127 
δόσεις στο 0,6% του πληθυσμού της.

Επτά εμβόλια σε κυκλοφορία

Επτά εμβόλια είναι αυτή τη στιγμή σε 
κυκλοφορία σε όλο τον κόσμο. Για όλα 
απαιτούνται δύο δόσεις προκειμένου να 
είναι πλήρως αποτελεσματικά.

Αυτά που αναπτύχθηκαν από τις Pfi- 
zer-BioNTech (αμερικανική και γερμανι
κή εταιρία) και τη Modema (αμερικανι
κή εταιρία) κυριαρχούν στη Βόρεια Αμε
ρική, στην Ευρώπη, το Ισραήλ και στις 
χώρες του Κόλπου. Το εμβόλιο των 
AstraZeneca-Oxford (βρετανικό) κυ
ριαρχεί στο Ηνωμένο Βασίλειο και την 
Ινδία. Η τελευταία χρησιμοποιεί επίσης 
ένα εμβόλιο που αναπτύχθηκε εγχωρίως 
από την Bharat Biotech. Το εμβόλιο 
Sputnik V του ρωσικού κέντρου Γκαμα- 
λέγια χορηγείται στη Ρωσία καθώς επί
σης στην Αργεντινή, τη Λευκορωσία και 
τη Σερβία. Σε ό,τι αφορά τα κινεζικά εμ
βόλια, εκτός της Κίνας, αυτό της Sino- 
pharrn χορηγείται στα Ηνωμένα Αραβι
κά Εμιράτα, το Μπαχρέιν, τις Σεϋχέλλες 
και την Ιορδανία, και αυτό της Sinovac 
στην Ινδονησία, τη Βραζιλία και την 
Τουρκία.

25 νέες μεταλλάξεις
μόνο στη Γερμανία

«Στη Γερμανία, έχουν καταγραφεί 
τουλάχιστον 25 περιπτώσεις νέων, εξαι
ρετικά μολυσματικών μεταλλάξεων του 
κορονοϊού.

Στις 20 εξ αυτών, εντοπίστηκε η με

τάλλαξη που ήταν αρχικά γνωστή στη 
Μεγάλη Βρετανία», σύμφωνα με δημο
σίευμα των εφημερίδων του Δημοσιο
γραφικού Ομίλου Funke (εκδόσεις Τρί
της), οι οποίες επικαλούνται εκπρόσωπο 
του Ινστιτούτου Ρόμπερτ Κοχ (RKI).

Αυτές οι περιπτώσεις καταγράφηκαν 
στα κρατίδια του Βερολίνου, της Βαυα
ρίας, της Βόρειας Ρηνανίας-Βεστφαλίας, 
της Κάτω Σαξονίας, τη Βάδης-Βυρτεμ- 
βέργης και τη Σαξονίας.

Η μετάλλαξη που περιγράφηκε για 
πρώτη φορά στη Νότια Αφρική) εντοπί- 
σηκε στις υπόλοιπες πέντε. Αυτές οι πε
ριπτώσεις καταγράφηκαν στη Βάδη- 
Βυρτεμβέργη, το Αμβούργο και τη Βό
ρεια Ρηνανία-Βεστφαλία.

Σύμφωνα με το RKI, σε 17 περιπτώ
σεις της πρώτης ομάδας υπάρχει σύνδε
ση με το εξωτερικό, σε 16 περιπτώσεις 
με τη Μεγάλη Βρετανία, σε μία περί
πτωση με την Τσεχική Δημοκρατία.

Σε τρεις περιπτώσεις, η προέλευση 
εξακολουθεί να ιχνηλατείται. Και στις 
πέντε περιπτώσεις της δεύτερης ομάδας 
υπάρχει σύνδεση με τη Νότια Αφρική. 
Την περασμένη Πέμπτη, ο αριθμός των 
γνωστών περιπτώσεων, σύμφωνα με τον 
Πρόεδρο της RKI Λοταρ Βίλερ, ήταν 
20.
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1  Εκπτωση για υγειονομικούς από τις «Μινωικές
Γραμμές»

Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ
ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ

Σελ.: 23 Ημερομηνία
έκδοσης:

19-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

134.89 cm² Κυκλοφορία: 6725

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Εκπτωση για υγειονομικούς 
από τις «Μινωικές Γραμμές»
ΕΚΠΤΩΣΗ 50% τόσο στα προσωπικά τους 
εισιτήρια όσο και των μελών των οικογενειών 
τους (σύζυγοι και παιδιά, εφόσον ταξιδεύουν 
με τον δικαιούχο της έκπτωσης) χορηγούν οι 
«Μινωικές Γραμμές» για τις μετακινήσεις με 
τα πλοία της εταιρείας στις γραμμές της Κρή
της (από/προς Πειραιά, Ηράκλειο ή Χανιά) στο 
ιατρικό και νοσηλευτικό προσωπικό των Μο
νάδων Εντατικής Θεραπείας των πιο κάτω νο
σοκομείων αναφοράς: «Σωτηρία», «Ευαγγελι
σμός», «Αττικόν», «Θριάσιο», Πανεπιστημιακό 
Γ.Ν. Λάρισας, Γ.Ν. Λαμίας, Πανεπιστημιακό 
Γ.Ν. Πατρών «Παναγιά η Βοήθεια», Πανεπι
στημιακό Γ.Ν. Ιωαννίνων, Πανεπιστημιακό Γ.Ν. 
Ηρακλείου, Γ.Ν. Χανίων «Ο Αγιος Γεώργιος»,

Πανεπιστημιακό Γ.Ν. Θεσσαλονίκης ΑΧΕΠΑ, 
Γ.Ν. Θεσσαλονίκης «Γ. Παπανικολάου», Πα
νεπιστημιακό Γ.Ν. Αλεξανδρούπολης και Γ.Ν. 
Πτολεμάίδας «Μποδοσάκειο».

Η έκπτωση, «ένδειξη σεβασμού και ευγνω
μοσύνης για την καθημερινή μάχη που δίνουν 
στο πλαίσιο της αντιμετώπισης της πρωτό
γνωρης υγειονομικής κρίσης», ισχύει για όλες 
τις κατηγορίες θέσεων και θα χορηγείται έως 
τις 31 /12/2021 με την επίδειξη της ειδικής βε
βαίωσης εργαζομένου του ιατρικού/νοσηλευ- 
τικού προσωπικού των ΜΕΘ των νοσοκομεί
ων αναφοράς Covid-19, κατά την έκδοση των 
εισιτηρίων και κατά την επιβίβαση στο πλοίο.

ΧΡ.ΠΑΠ.
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1  Έκκληση του ΠΟΥ για εμβόλια σε όλους
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,15,17 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

433.45 cm² Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΟΥ

Έκκληση 
για εμβόλια 
σε όλους
σελίδα 17

Covid-19

Έκκληση 
του ΠΟΥ 
για εμβόλια 
σε όλους
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1  Έκκληση του ΠΟΥ για εμβόλια σε όλους
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,15,17 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-01-2021

Εμβόλια για όλους για να τελειώσει 
ο εφιάλτης της Covid-19
Προειδοποιήσεις και παραινέσεις από τον ΠΟΥ για δικαιότερη κατανομή των διαθέσιμων δόσεων 
προκειμένου να εμβολιαστούν οι πληθυσμοί και να τιθασευτεί η πανδημία

Μ
ε το πλουσιότερο και 
πιο προηγμένο τεχνο
λογικά τμήμα της υφη- 
λίου να έχει επιδοθεί 
σε έναν άνευ προηγουμένου αγώνα 

δρόμου για να εμβολιάσει τους πλη
θυσμούς του και να τιθασεύσει την 
εξάπλωση του φονικού κορωνοϊού, 
ο κίνδυνος να μείνει απροστάτευτο 
και να αφεθεί στην τύχη του το 
«άλλο μισό» του κόσμου, το μεγα
λύτερο, το φτωχότερο και το πιο ευ
άλωτο, είναι όχι μόνο υπαρκτός 
αλλά και άμεσος. Η δίκαιη κατανο
μή αυτής της πρώτης γενιάς εμβο
λίων κατά της Covid-19, του μόνου 
αποτρεπτικού μέσου μέχρι στιγμής 
για την αντιμετώπιση του ιού, τα 
οποία αναπτύχθηκαν με τη βοήθεια 
αφειδώς χορηγούμενων κρατικών 
κεφαλαίων στον αναπτυγμένο κό
σμο υπό την πίεση της πανδημίας 
και της συνεπακόλουθης οικονομι

κής κρίσης, παραμένει μια μεγάλη 
πρόκληση ουσίας και ηθικής.

Έως σήμερα, τουλάχιστον 60 χώ
ρες και περιοχές του κόσμου στις 
οποίες αντιστοιχεί το 61 % του πα
γκόσμιου πληθυσμού έχουν αρχίσει 
εκστρατείες μαζικών εμβολιασμών. 
Ωστόσο, σε μόλις 11 χώρες έχει χο
ρηγηθεί το 90% των διαθέσιμων δό
σεων μέχρι στιγμής! Έως χθες στις 
12:30 ώρα Ελλάδας, είχαν χορηγηθεί 
τουλάχιστον 40.062.825 δόσεις εμ
βολίων βάσει των στοιχείων που συ
γκέντρωσε το Γαλλικό Πρακτορείο 
με βάση επίσημες πηγές.

Το Ισραήλ είναι, μακράν, η χώρα 
που έχει προχωρήσει περισσότερο 
στους εμβολιασμούς συγκριτικά με 
τον πληθυσμό του. Μέχρι στιγμής, 
2,43 εκατ. δόσεις έχουν χορηγηθεί 
σε 2,12 εκατ. ανθρώπους, δηλαδή 
έχει καλυφθεί το 24,5% του πληθυ
σμού, ενώ περίπου το 3,6% έχει ήδη 
λάβει και τη δεύτερη δόση που είναι

απαραίτητη για τη βέλτιστη προστα
σία από τον φονικό ιό.

Με βάση τον όγκο των εμβολίων, 
οι ΗΠ Α είναι στην κεφαλή της κούρ
σας, με 12,28 εκατ. δόσεις να έχουν 
χορηγηθεί μέχρι στιγμής σε 10,60 
εκατ. ανθρώπους (3,2% του πληθυ
σμού), μπροστά από την Κίνα (που 
έχει χορηγήσει περισσότερες από 10 
εκατ. δόσεις). Στην Ευρώπη, το 
Ηνωμένο Βασίλειο ήταν η χώρα που 
άρχισε πρώτη τους εμβολιασμούς 
στις αρχές Δεκεμβρίου και έως τώρα 
έχει χορηγήσει 4,31 εκατ. δόσεις σε 
3,86 εκατ. ανθρώπους (5,7% του συ
νολικού πληθυσμού). Οι χώρες της 
Ε.Ε. έχουν χορηγήσει ώς τώρα πε
ρισσότερες από 5 εκατ. δόσεις καλύ
πτοντας σχεδόν το 1,2% του συνολι
κού πληθυσμού.Έχοντας εμβολιά
σει ήδη το 2,9% του πληθυσμού της, 
η Δανία κυριαρχεί μεταξύ των 27 
κρατών - μελών στην κούρσα των 
εμβολιασμών. Στον αντίποδα, στην

Γαλλία έχουν χορηγηθεί μόλις 
422.127 δόσεις, καλύπτοντας το 
0,6% του πληθυσμού της.

Φυσικά, τα στοιχεία για το τι συμ
βαίνει στον υπόλοιπο κόσμο είναι 
ελάχιστα ώς ανύπαρκτα. Ως ένα πα
ράδειγμα εξόφθαλμης ανισότητας 
στην κατανομή των εμβολίων, ο γενι
κός διευθυντής του Παγκόσμιου Ορ
γανισμού Υγείας Τέντρος Γκεμπρεγέ- 
σους ανέφερε το γεγονός ότι περισ
σότερες από 39 εκατομμύρια δόσεις 
του εμβολίου έχουν παραδοθεί σε 49 
χώρες υψηλού εισοδήματος, ενώ μό
λις 25 δόσεις σε μια φτωχή χώρα...

Μιλώντας χθες στην έναρξη της 
ετήσιας συνέλευσης του Εκτελεστι
κού Συμβουλίου του Οργανισμού, ο 
επικεφαλής του ΠΟΥ κάλεσε τις 
πλούσιες χώρες και τις παρασκευά- 
στριες εταιρείες να μοιραστούν τις 
δόσεις με πιο δίκαιο τρόπο.

Ν.Κ.
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1  «Ναι μεν, αλλά» για την υγειονομικών στα βαρέα
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 1,14 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

378.99 cm² Κυκλοφορία: 6725

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΚΟΙΝΩΝΙΚΗ
ΑΣΦΑΛΙΣΗ

«Ναι μεν, 
αλλά» για την 
ένταξη των 
υγειονομικών 
στα βαρέα
ΣΕΛ.14
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1  «Ναι μεν, αλλά» για την υγειονομικών στα βαρέα
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 1,14 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-01-2021

«Ναι μεν, αλλά...» για ία 
βαρέα των υγειονομικών

0 υφυπουργός Κοινωνικών Ασφαλίσεων Π. Τσακλόγλου εξετάζει 
υπό προϋποθέσεις την αναγνώριση της Covid-19 ως παράγοντα 
επαγγελματικού κινδύνου, ενώ επιβεβαιώνει την ανάγκη ένταξης 
των επαγγελμάτων υγείας στα ΒΑΕ, αλλά αντιτείνει και το ενδεχόμενο 
κύματος πρόωρης συνταξιοδότησης στο ΕΣΥ

►Tns ΧΡΙΣΤΙΝΑΣ ΚΟΨΙΝΗ

ο υπουργείο Εργασίας 
και Κοινωνικών ΥποθέΓ 
σεων εξετάζει μεν το εν
δεχόμενο «να αναγνω
ριστεί ο κορονοϊός ως 
παράγοντας κινδύνου 

Β··· για την υγεία των εργα
ζομένων προκειμένου να 

θεωρηθεί εργατικό ατύχημα ο θά
νατος από τη νόσο Covid-19, αλλά 
υπό συγκεκριμένες προϋποθέσεις οι 
οποίες πρέπει να σχετίζονται αμιγώς 
με την επαγγελματική δραστηριότη
τα». Αυτό επισήμανε χθες στη Βου
λή ο αρμόδιος υφυπουργός Πόνος 
Τσακλόγλου, απαντώντας σε σχετική 
ερώτηση του βουλευτή του ΚΙΝ.ΑΛΛ.

κ. Μουλκιώτη. Οπως προκύπτει από 
την απάντηση του υφυπουργού, η 
κυβέρνηση ναι μεν εξετάζει την επέ
κταση των ΒΑΕ στους υγειονομικούς, 
αλλά όχι για όλες τις ειδικότητες και 
όλους τους χώρους. «Δεν θα πρέπει 
να αντιμετωπίζουμε έκτακτες κατα
στάσεις με μόνιμα μέτρα. Το αίτημα 
των υγειονομικών για ένταξη στα

βαρέα και ανθυγιεινά επαγγέλματα 
είναι ένα διαρκές αίτημα τα τελευ
ταία χρόνια και έρχεται τώρα στην 
επιφάνεια με αφορμή την πανδημία 
που βιώνει ολόκληρος ο πλανήτης.

Οντως τα υγειονομικά επαγγέλ
ματα είναι από τη φύση τους δύ
σκολα και οι ασχολούμενοι με αυτά 
εκτίθενται σε βαρύτερους κινδύνους

από άλλους εργαζομένους. Η έκθεση 
του υγειονομικού προσωπικού φυ
σικά δεν είναι η ίδια για όλες τις επι- 
μέρους ειδικότητες, ούτε για όλους 
τους χώρους εργασίας», είπε ο κ. 
Τσακλόγλου.

Αναφερόμενος στο δημοσιονομι
κό σκέλος της επέκτασης των ΒΑΕ 
τόνισε ότι εξετάζεται από τα συναρ-

μόδια υπουργεία αλλά υπό το πρίσμα 
των δεδομένων που δημιουργούν «οι 
δριμύτατες επιπτώσεις της πανδημί
ας του Covid-19 στα δημόσια οικο
νομικά της χώρας», ενώ ως αντεπι
χείρημα προέβαλε και το ενδεχόμενο 
κύμα πρόωρης συνταξιοδότησης που 
μπορεί να πυροδοτήσει σε αυτήν τη 
φάση η ένταξη του υγειονομικού 
προσωπικού στις συνταξιοδοτικές 
διατάξεις περί ΒΑΕ. «Απαιτείται με
γάλη προσοχή όταν εξετάζονται τέ
τοιου είδους αιτήματα και για έναν 
ακόμα λόγο. Θα πρέπει να λάβουμε 
υπόψη τις υπηρεσιακές ανάγκες, την 
οργάνωση και τη στελεχική επάρκεια 
του Εθνικού Συστήματος Υγείας, οι 
οποίες θα πρέπει όχι μόνο να μη 
διαταραχτούν από τη δυνατότητα 
πρόωρης συνταξιοδότησης αλλά να 
βελτιωθούν συνολικά και ριζικά, αν 
θέλουμε να προετοιμαζόμαστε για τις 
υγειονομικές προκλήσεις της επόμε
νης εικοσαετίας. Πολύ περισσότερο, 
αυτό ισχύει για τη δεδομένη συγκυ
ρία των έκτακτων αναγκών που αντι
μετωπίζει το Εθνικό Σύστημα Υγείας 
λόγω της πανδημίας του Covid-19», 
είπε ο κ. Τσακλόγλου.
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1  Ενας στους οκτώ ασθενείς πεθαίνει 140 ημέρες μετά
την «ανάρρωση»

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 14 Ημερομηνία
έκδοσης:

19-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

300.94 cm² Κυκλοφορία: 6345

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ασθενείς πεθαίνει 140 ημέρες μετά ιην «ανάρρωση»
► ► ΕΡΕΥΝΑ-ΣΟΚ ΓΙΑ ΤΟΝ ΚΟΡΟΝΟΪΟ

Ενας στους οκτώ
«ΑΔΙΣΤΑΚΤΟΣ» είναι ο κορονοϊός για ορισμέ
νους ασθενείς με Covid-19, οι οποίοι εμφανί
ζουν συμπτώματα ίου ιού αρκετούς μήνες μετά 
το πρώτο διαγνωστικό τεστ. Μεγάλη έρευνα του 
Πανεπιστημίου του Λέστερ σε συνεργασία με το 
Γραφείο Εθνικών Στατιστικών της Βρετανίας δι
απίστωσε πως σχεδόν το ένα τρίτο των ασθενών 
με κορονοϊό εισάγονται ξανά στο νοσοκομείο 
σε διάστημα πέντε μηνών και ένας στους οκτώ 
πεθαίνει από επιπλοκές που σχετίζονται με την 
Covid-19. Οι ειδικοί αναπτύσσουν τώρα ένα 
τεστ το οποίο εντοπίζει ποιοι άνθρωποι έχουν 
περισσότερες πιθανότητες να νοσήσουν βαριά.

Οπως διαπιστώθηκε, από τα 47.780 άτομα 
που πήραν εξιτήριο από βρετανικό νοσοκομείο 
στο πρώτο πανδημικό κύμα, το 29,4% επέστρε
ψε εντός 140 ημερών και το 12,3% πέθανε. 
Σύμφωνα με τους ειδικούς, οι καταστροφικές

μακροπρόθεσμες επιπτώσεις του «εμμένοντος 
κορονοϊού», όπως περιγράφεται, μπορούν να 
προκαλέσουν σε πολλούς ασθενείς καρδιακά 
προβλήματα, διαβήτη και χρόνιες παθήσεις του 
ήπατος και των νεφρών.

0 Κάμλες Χούντι, καθηγητής Πρωτοβάθμιας 
Περίθαλψης του Πανεπιστημίου, τόνισε μάλιστα 
πως «οι άνθρωποι φαίνεται να πηγαίνουν σπίτι, 
να εμφανίζουν επιπλοκές, να επιστρέφουν και 
στο τέλος να πεθαίνουν. Βλέπουμε ότι σχεδόν 
το 30% έχει νοσηλευτεί ξανά στο νοσοκομείο. 
Οι αριθμοί είναι αρκετά μεγάλοι».

Ιδιαίτερα χρήσιμο «εργαλείο» για τον εντοπι
σμό των σοβαρών επιπλοκών από την Covid-19 
αναμένεται να είναι ένα γρήγορο τεστ αίματος 
που αναπτύσσουν επιστήμονες στις ΗΠΑ του 
Πανεπιστημίου Ουάσιγκτον. Το τεστ, εντός μιας 
ώρας, μπορεί να προβλέψει, κατά το πρώτο

24ωρο από την εισαγωγή των ασθενών στο 
νοσοκομείο, ποιοι κινδυνεύουν περισσότερο 
από σοβαρές επιπλοκές ή θάνατο λόγω σοβα
ρής νόσου.

Το τεστ μετρά τα επίπεδα του μιτοχονδριακού 
DNA, το οποίο κανονικά βρίσκεται μέσα στα κύτ
ταρα, αλλά όταν διαρρέει στην κυκλοφορία του 
αίματος, αυτό αποτελεί ένδειξη για βίαιο θάνατο 
των κυττάρων μέσα στο σώμα λόγω της λοίμω
ξης από τον ιό. Τα ανιχνευόμενα επίπεδα του 
μιτοχονδριακού DNA στο αίμα αποκαλύπτουν 
πόσο έχει προχωρήσει η βλάβη στους ιστούς 
των πνευμόνων, των νεφρών και άλλων ζωτι
κών οργάνων. Οπως διαπιστώθηκε, τα επίπεδα 
του μιτοχονδριακού DNA είναι πολύ υψηλότερα 
στους ασθενείς που τελικά εισάγονται σε Μονά
δα Εντατικής Θεραπείας (ΜΕΘ), διασωληνώνο- 
νται ή πεθαίνουν - κι αυτό άσχετα από την ηλικία,

το φύλο και τα όποια υποκείμενα νοσήματα. Το 
ενδιαφέρον της επιστημονικής κοινότητας έχει 
στραφεί στα υπό έγκριση εμβόλια.

Η σουηδοβρετανική AstraZeneca, που συνερ
γάστηκε με το Πανεπιστήμιο της Οξφόρδης, κα
τέθεσε αίτημα για έγκριση στον Ευρωπαϊκό Ορ
γανισμό Φαρμάκων την περασμένη εβδομάδα, 
που αναμένεται να συνεδριάσει ως το τέλος του 
μήνα. Αν και το εμβόλιο έχει λάβει το «πράσινο 
φως», οι Ευρωπαίοι ειδικοί προβληματίζονται 
-και πιθανόν καθυστερήσουν την έγκριση-, κα
θώς υπάρχουν λίγα στοιχεία για την αποτελε- 
σματικότητα και την ασφάλεια σε ανθρώπους 
άνω των 55 (στο 12% των εθελοντών) κατά τις 
κλινικές δοκιμές. Αν εγκριθεί, θα είναι το τρίτο 
εμβόλιο στη «φαρέτρα» της Ευρώπης στη μάχη 
κατά του ιού.

ΑΘΗΝΑ ΣΟΥΤΖΟΥ
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1  Εμβολιασμοί και δόσεις στον αέρα
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 17 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

626.21 cm² Κυκλοφορία: 6725

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΕΧΕΙ ΓΙΝΕΙ ΠΑΡΑΛΑΒΗ ΜΟΛΙΣ ΤΟΥ 53% ΤΩΝ ΔΟΣΕΩΝ ΠΟΥ ΕΙΧΑΝ 
ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΙΣΤΕΙ ΜΕΧΡΙ ΤΟ ΤΕΛΟΣ ΤΟΥ ΜΗΝΑ

Εμβολιασμοί 
και δόσεις 
στον αέρα

Από αύριο ξεκινά η χορήγηση ιης έκιης δόσης από κάθε φιαλίδιο ιης Pfizer/BioNTech 
• Στα νησιά με 1.000 κατοίκους ή και λιγότερους, δεν θα λειτουργήσει η προτεραιοποίηση 
αλλά θα εμβολιάζονται όλοι ταυτόχρονα · Αλλοι δύο υγειονομικοί στη λίστα των θυμάτων

► TnsNTANI ΒΕΡΓΟΥ

ε αργούς ρυθμούς και τις 
μισές δόσεις σε σχέση με 
την αναμενόμενη ποσότητα 
συνεχίζεται η ανοσοποίη
ση του πληθυσμού κατά του 
Covid-19 στη χώρα, ενώ από 
αύριο ξεκινά η χορήγηση της 
έκτης δόσης από κάθε φιαλί
διο του εμβολίου της Pfizer/ 

BioNTech. Τα κυβερνητικά χρονοδιαγράμμα
τα για τον εμβολιασμό πέφτουν έξω...

Η χώρα έχει παραλάβει μέχρι στιγμής μό
λις το 53% των δόσεων που είχαν προγραμ
ματιστεί μέχρι τέλος Ιανουάριου, δηλαδή 
226.610 δόσεις έναντι 427.050 δόσεων, ενώ 
άγνωστο παραμένει πώς υπολογίζονται οι

παραλαβές, όταν από κάθε φιαλίδιο βγαίνει 
μία επιπλέον δόση, που προέκυψε ύστερα 
από αναθεώρηση από την ίδια την εταιρεία. 
Χτες η χώρα, σύμφωνα με τον γενικό γραμ
ματέα του υπουργείου Υγείας Μάριο Θεμι
στοκλέους, παρέλαβε 49.160 δόσεις, οι οποίες 
ήταν μειωμένες σε σχέση με την αναμενό
μενη ποσότητα, αλλά σύμφωνα με τον ίδιο η 
εταιρεία διαβεβαίωσε ότι οι παραδόσεις θα 
αποκατασταθούν από την ερχόμενη εβδο
μάδα.

Μέχρι στιγμής έχουν πραγματοποιηθεί 
85.223 εμβολιασμοί, 5.915 χθες, ενώ 84.884 
άτομα έχουν εμβολιαστεί τουλάχιστον με μία 
δόση του εμβολίου. Επιπλέον έχουν κλειστεί 
372.243 ραντεβού για την πρώτη και δεύτερη 
δόση του εμβολίου, ενώ τα ραντεβού της πρώ
της δόσης αφορούν 126.975 πολίτες άνω των

85 ετών και 18.483 υγειονομικούς.
Μέχρι το τέλος του μήνα τα εμβόλια θα 

έχουν φτάσει σε 31 μεγάλα νησιά, ενώ εντός 
του Φεβρουάριου θα ολοκληρωθεί ο εμβολι
ασμός στη νησιωτική χώρα. Οσον αφορά τα 
νησιά με 1.000 κατοίκους ή και λιγότερους, 
δεν θα λειτουργήσει η προτεραιοποίηση αλλά 
θα εμβολιάζονται όλοι ταυτόχρονα, ύστερα 
από απόφαση της Εθνικής Επιτροπής Εμβο
λιασμών. Προκειμένου δε να μην πάει καμία 
δόση χαμένη λόγω της έλλειψης μητρώων 
ασθενών και ατομικού φακέλου υγείας, όταν 
δεν εμφανίζεται κάποιος στο ραντεβού του θα 
καλούνται στελέχη των ενόπλων δυνάμεων 
και των σωμάτων ασφαλείας.

Την ίδια ώρα η τραγική λίστα με τις απώ
λειες υγειονομικών μακραίνει, έχοντας φτά
σει τους 22 χθες. Πρόκειται για έναν όίχρονο

γενικό χειρουργό και διευθυντή του Κέντρου 
Υγείας της Λάρισας και έναν 56χρονο διευθυ
ντή της Παθολογικής Κλινικής του Γενικού 
Νοσοκομείου Καρδίτσας.

Ακόμα μία επιδημική έξαρση, που σημειώ
θηκε στο Γενικό Νοσοκομείο Πατρών «Αγιος 
Ανδρέας», έγινε αιτία να καταλήξει από κορο- 
νοϊό μία 44χρονη που νοσηλευόταν με άλλη 
πάθηση και κόλλησε τον ιό. Σύμφωνα με τον 
πρόεδρο της ΠΟΕΔΗΝ Μιχάλη Γιαννάκο, στο 
επταώροφο κτίριο του νοσοκομείου, σε αντί
θεση με τα υπόλοιπα νοσοκομεία της χώρας, 
επιτρέπεται η είσοδος επισκεπτών. Την περα
σμένη Παρασκευή στην Α’ Παθολογική Κλινι
κή ένας συνοδός ειδοποίησε ότι είναι θετικός 
στο κορονόίό, στη συνέχεια εντοπίστηκαν 4 
ασθενείς θετικοί στον ίδιο θάλαμο, η μία από 
τους οποίους ήταν η 44χρονη, καθώς και 4 
συνοδοί και ένας γιατρός.

Χθες ο ΕΟΔΥ ανακοίνωσε 320 νέα γνω
στά κρούσματα, 322 νοσηλείες διασωληνω- 
μένων σε ΜΕΘ και 19 θανάτους. Ο δείκτης 
θετικότητας εκτοξεύθηκε στο 10% με τα τεστ 
να παραμένουν ελάχιστα, 3.172. Ταυτόχρονα 
η διαθεσιμότητα σε κλίνες ΜΕΘ στην Αττική 
παραμένει υψηλή, 67% -141 σε σύνολο 210.
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1  Καταδίκασαν σε θάνατο καρκινοπαθή
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 17 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

322.53 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Καταδίκασαν 
σε θάνατο 

καρκινοπαθή
Σοβαρέθ καταγγελίεθ για το νοσοκομείο 
Πάτραε, όπου η διασπορά είναι μεγάλη 
και κανείε δεν ελέγχεται για Covid-19

Γ
ια τρομακτική και επι
κίνδυνη διασπορά του 
κορονοϊού στο Γενικό 
Νοσοκομείο «Αγιος 
Ανδρέας» της Πάτρας 
προειδοποιούν ο πρόεδρος της 
ΠΟΕΔΗΝ Μιχάλης Γιαννάκος 

και ο πρόεδρος των εργαζομέ
νων, καταγγέλλοντας ότι το τρα
γικό αποτέλεσμα της κατάστα
σης που επικρατεί στο νοσηλευ
τικό ίδρυμα ήταν ο θάνατος μίας 
44χρονης καρκινοπαθούς.

Οπως αναφέρει ο κ. Γιαννά
κος, το νοσοκομείο είναι «απρο- 
φύλαχτο» όσον αφορά την είσο
δο και έξοδο των συνοδών, με 
αποτέλεσμα να γίνεται διασπορά 
του φονικού ιού από εξωγενείς 
παράγοντες. Η 44χρονη γυναί
κα που έχασε τη ζωή της έπασχε 
από λευχαιμία και, σύμφωνα με 
τον πρόεδρο της ΠΟΕΔΗΝ, νο
σηλευόταν σε τετράκλινο θάλα
μο αν και, λό
γω της πάθη
σής της, έπρεπε 
να βρίσκεται σε 
μονόκλινο.

Η νοσηλεία 
της σε τετράκλι
νο θάλαμο είναι 
αποτέλεσμα της μεγάλης σύμπτυ
ξης που γίνεται στις υπόλοιπες 
κλινικές του νοσοκομείου για να 
δημιουργοιτνται κλίνες στις ΜΕΘ 
κορονοϊού. 0 κ. Γιαννάκος αναφέ
ρει ότι η καρκινοπαθής μεταφέρ
θηκε στη ΜΕΘ κορονοϊού το περα
σμένο Σάββατο και διασωληνώθη- 
κε αμέσως, αλλά μέσα σε μόλις μία 
ημέρα έχασε τη ζωή της.

0 πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ κα
ταγγέλλει ότι η είσοδος δεν ελέγ
χεται στο δεύτερο επταώροφο 
τμήμα του νοσοκομείου, με απο
τέλεσμα οι συνοδοί των ασθενών 
να μπαίνουν ανενόχλητοι, παρό
λο που αυτό απαγορεύεται.

Μάλιστα, αυτό επιβεβαιώ
νει και ο πρόεδρος των εργαζο
μένων στο νοσοκομείο Κώστας 
Πετρόπουλος, ο οποίος αναφέ
ρει πως όχι μόνον η είσοδος στο

επταώροφο κτίριο είναι αφύλα- 
χτη, αλλά δεν πραγματοποιεί
ται καν θερμομέτρηση. Το απο
τέλεσμα είναι αυτή τη στιγμή να 
έχουν κολλήσει κορονοϊό τέσ
σερις ασθενείς, τέσσερις συνο
δοί και ένας γιατρός. Μάλιστα, 
σύμφωνα με τον κ. Πετρόπουλο, 
ήταν ο ίδιος συνοδός ενός ασθε
νούς, ο οποίος ενημέρωσε πριν 
από λίγες ημέρες το νοσοκομείο 
πως έχει κολλήσει κορονοϊό.

Αρχισε ιχνηλάχηση
«Μετά το θλιβερό γεγονός και τις 
καταγγελίες μας έχει ξεκινήσει 
ιχνηλάτηση. Παρ’ όλα αυτά, εμείς, 
το ιατρικό, διοικητικό και νοση
λευτικό προσωπικό, ενημερωθή
καμε πως τα τεστ θα ξεκινήσουν 
από αύριο.

Η διοίκηση δεν αφουγκράζε- 
ται τις αγωνίες μας ειδικά απένα
ντι στη διασπορά από συνοδούς, 

αλλά και για το 
τι συμβαίνει γε
νικότερα τηρεί 
μια στάση σαν 
να πρόκειται για 
επτασφράγιστο 
μυσηκό. Η αλή
θεια είναι ότι οι 

μη Covid κλινικές του νοσοκο
μείου είναι πολύ συνωστισμένες. 
Σκεφτείτε μόνο ότι στον ίδιο χώ
ρο λειτουργούν η Παθολογική και 
η Πνευμονολογική Κλινική, κατά
σταση ιδιαίτερα επικίνδυνη» ανα
φέρει ο Κώστας Πετρόπουλος.

Στο ίδιο μήκος κύματος κυμαί
νεται και η επιστολή των νοσηλευ- 
τριών της Α’ Παθολογικής Κλινι
κής για την κατάσταση που επι
κρατεί στο νοσοκομείο. «Υπάρχει 
μεγάλη διασπορά, φωνάζαμε από 
πριν αλλά δεν μας υπολογίζει κα
νένας. Δεν ακουγόμαστε πουθενά. 
Είμαστε εκεί μόνο για ης βάρδιες. 
Πρέπει να πεθάνουμε; Ανευθυνό- 
τητα μεγάλη. Πού είναι η διοίκηση 
να λάβει τα απαραίτητα μέτρα, ώστε 
να μη συνεχιστεί αυτό; Η αδιαφο
ρία στο μεγαλείο της...» καταλήγει 
η επιστολή.

Εβαλαν τη 44χρονη με 
λευχαιμία σε τετράκλινο 
θάλαμο, ενώ έπρεπε να 

νοσηλευτεί σε μονόκλινο



20;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Εκαναν διοικητή του Κέντρου Υγείας τον διασώστη
του ασθενοφόρου

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΗ ΩΡΑ Σελ.: 4 Ημερομηνία
έκδοσης:

19-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

150.95 cm² Κυκλοφορία: 2870

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Q14[£Q
Βολές για διορισμό χωρίς 
αξιοκρατικά κριτήρια
Εκαναν διοικητή του 
Κέντρου Υγείας τον 
διασώστη του ασθενοφόρου
Εντονες αντι
δράσεις πυρο
δότησε στην Αί
γινα η επιλογή 
Θεριανού για 
τη θέση του 
Προέδρου του 
Κέντρου Υγεί
ας. Ειδικότερα, 
μετά την υπο
γραφή της απόφασης του διοικητή της 2ης ΔΥΠΕ, 
Χρήστου Ρο'ίλού για τη συγκρότηση της τριμε
λούς διοικούσας επιτροπής του Το.Π.Φ.Υ. Αίγινας 
- Αγκιστριού, υπήρξε έντονη κριτική και βολές 
σχετικά με το κριτήριο επιλογής του προέδρου 
του Δημοτικού Συμβουλίου, ο οποίος εργάζεται 
και ως διασώστης - πλήρωμα Ασθενοφόρου.
Οι αντιδράσεις αφορούν το "φτωχό" βιογραφικό 
του κου Θεριανού έναντι άλλων προσώπων που 
έχουν εκδηλώσει ενδιαφέρον για τη συγκεκριμέ
νη θέση. Ανάμεσά τους είναι ο γιατρός - χειρουρ
γός Σωκράτης Δούκας ο οποίος έχει προσφέρει 
αφιλοκερδώς τις υπηρεσίες του σε πολλά έκτα
κτα περιστατικά σώζοντας ανθρώπινες ζωές. Ο 
Φίλιππος Τζίτζης, πτυχιούχος, πρώην αντιδήμαρ- 
χος, αποσπασμένος στο Κέντρο Υγείας, ο Νίκος 
Οικονόμου, καθηγητής Πληροφορικής, Γυμνα
σιάρχης, πρώην πρόεδρος του Δημοτικού Συμ
βουλίου και ο καρδιολόγος Χρυσόστομος Μαυ- 
ροθαλασσίτης.
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1  Κριτική από Παπανάτσιου για τις αρρυθμίες στο
πρόγραμμα εμβολιασμών

Πηγή: ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ ΤΗΣ
ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ

Σελ.: 10 Ημερομηνία
έκδοσης:

19-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

139.87 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

I Κριτική από Παπανάτσιου
για τις αρρυθμίες
στο πρόγραμμα εμβολιασμών

Κριτική στις αρρυθμίες που παρατηρήθηκαν στο πρό
γραμμα εμβολιασμών ασκεί στην κυβέρνηση η βουλευ
τής του ΣΥΡΙΖΑ Μαγνησίας Κατερίνα Παπανάτσιου.

Η κ. Παπανάτσιου κάνει αναφορά στα προβλήματα 
που καταγράφηκαν στη Μαγνησία στον προγραμματι
σμό ραντεβού για τους ηλικιωμένους και συνεχίζοντας 
τονίζει:

«Έχουμε τονίσει πολλές φορές ότι με την επικοινωνία 
δεν γίνεται να κρύβεις τα προβλήματα που υπάρχουν. Η 
κυβέρνηση είχε ανακοινώσει στις 18 Νοεμβρίου ότι εί
χε έτοιμα 1.018 εμβολιαστικάκέντρασε ολόκληρη την 
Ελλάδα και τώρα λέει ότι θα φτάσουν τα 189 στις 20 Ια
νουάριου!

Υπολόγιζαν να πραγματοποιούνται 2 εκατομμύρια εμ
βολιασμοί το μήνα κάτι που όπως φαίνεται ούτε σε ένα 
τρίμηνο δε θα έχει συμβεί.

Η Πρωτοβάθμια Φροντίδα Υγείας έπρεπε να είναι η 
ατμομηχανή του σχεδίου εμβολιασμού αλλά η κυβέρνη
ση μέχρι τώρα έχει μεταφέρει επιπλέον δουλειά και πίε
ση στο ήδη υπερφορτωμένο και εξουθενωμένο νοσο
κομείο».

Η βουλευτής Μαγνησίας επαναφέρει την πρόταση του 
ΣΥΡΙΖΑ σύμφωνα με την οποία η Ε.Ε. πρέπει να εξασφα
λίσει τις πατέντες από τα εμβόλια και να δώσει τη δυνα
τότητα σε κάθε κράτος-μέλος να τις διαχειριστεί αναλό- 
γως με τις εγχώριες δυνάμεις της φαρμακοβιομηχανίας 
και καταλήγει λέγοντας: «Η κυβέρνηση οφείλει να ξεπε- 
ράσει την ολιγωρία της και άμεσα να διορθώσει τα λάθη 
της και τις παραλήψεις της ώστε να προχωρήσουν οι 
προβλεπόμενοι εμβολιασμοί σεβόμενη τους Έλληνες 
πολίτες και την κοινωνία που βρίσκεται στα όρια της».
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1  Και τώρα... άμεση στελέχωση του Κέντρου Υγείας
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΗ ΩΡΑ Σελ.: 5 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

133.7 cm² Κυκλοφορία: 2870

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Και τώρα... 
άμεση στελέχωση 
του Κέντρου Υγείας

Το Κέντρο Υγείας στο Κερστσίνι, ό
ραμα αρκετών Δημοτικών Αρχών, 
είναι πλέον γεγονός. Μάλιστα, ο 
Δήμαρχος για να τιμήσει τους τέως 
Περιφερειάρχη και Αντιπεριφε- 
ρειάρχη, για τη συμβολή τους στην 
υλοποίηση του έργου και να υπεν
θυμίσει ότι φέρει και τη δική τους 
σφραγίδα, κάλεσε προ ημερών τη 
Ρένα Δούρου και τον Γιώργο Γαβρί- 
λη να επιθεωρήσουν το σύγχρονο 
κτήριο.
Από πλευράς, τουλάχιστον, κτηρια
κών εγκαταστάσεων και εξοπλι
σμού, το Κέντρο Υγείας υλοποιήθη
κε. Για να λειτουργήσει όμως, απαι
τείται η άμεση στελέχωσή του με 
ιατρικό, νοσηλευτικό και βοηθητικό 
προσωπικό χωρίς να χαθεί χρόνος, 
και η ευθύνη ανήκει στο αρμόδιο Υ
πουργείο.
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1  ΞΕΣΠΑΣΕ ΟΡΓΗ ΣΤΗΝ ΕΥΡΩΠΗ ΓΙΑ ΤΑ ΚΟΛΠΑ ΤΗΣ
Pfizer

Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 1,3 Ημερομηνία
έκδοσης:

19-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

793.92 cm² Κυκλοφορία: 2650

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Η ΕΛΛΑΔΑ ΚΑΙ ΑΛΛΕΣ ΧΩΡΕΣ ΣΤΡΕΦΟΝΤΑΙ ΤΩΡΑ ΣΤΟ ΕΜΒΟΛΙΟ ΤΗΣ AstraZeneca

ΞΕΣΠΑΣΕ ΟΡΓΗ ΣΤΗΝ ΕΥΡΠΠΗ 
ΓΙΑ ΤΑ ΚΟΛΠΑ ΤΗΣ Pfizer
Ο ΜΠΟΥΡΛΑ ΠΟΥΛΟΥΣΕ ΑΕΡΑ ΚΟΠΑΝΙΣΤΟ ■ ΒΡΑΧΥΚΥΚΛΩΣΕ ΤΟΝ ΕΜΒΟΛΙΑΣΜΟ 
ΚΑΙ ΠΡΟΚΑΛΕΣΕ ΕΠΙΚΙΝΔΥΝΕΣ ΠΑΡΕΝΕΡΓΕΙΕΣ ΣΤΗΝ ΕΥΡΩΠΑΪΚΗ ΟΙΚΟΝΟΜΙΑ

ΤΑ ΚΟΛΠΑ Tns Pfizer έχουν εξοργίσει tous Eupconaious ηγέτεε που Βλέ
πουν tous εμβολιασμού^ να έχουν βραχυκυκλώσει εξαιτίασ ms αδυναμίαε 
του φαρμακευτικού κολοσσού να ανταποκριθεί otis υποχρεώσει του.
_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _  I ΣΕΛ.3
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1  ΞΕΣΠΑΣΕ ΟΡΓΗ ΣΤΗΝ ΕΥΡΩΠΗ ΓΙΑ ΤΑ ΚΟΛΠΑ ΤΗΣ Pfizer
Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 1,3 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-01-2021

ΣΥΝΕΧΕΙΑ ΑΠΟ ΣΕΛ. 1

Ο
 Κυριάκος Μηισοιάκης και 
άλλοι Ευρωπαίοι ηγέτες 
αναζητούν τώρα λύση στο 

εμβόλιο της AstraZeneka πιέζοντας 
τις αρμόδιες υπηρεσίες της Ευρωπα
ϊκής Ένωσης για άμεση έγκριση. Σε 
διαφορετική περίπτωση ο εμβολια
σμός στην Ελλάδα και στις υπόλοι
πες ευρωπαϊκές χώρες θα σέρνεται 
για καμιά διετία, θα χαθεί και πάλι 
η τουριστική σεζόν και η οικονομία 
θα υποστεί καταστροφικές συνέπειες.

Καλά πληροφορημένη κυβερνη
τική πηγή αποκάλυψε στην KONTRA 
NEWS ότι η προμήθεια του εμβολί
ου από τη Pfizer καθίσταται προβλη
ματική αφού αναβάλλει τις παραδό
σεις επικαλούμενη διάφορα προσχή
ματα. Μόλις πρόσφατα υποστήριξε 
ότι οι καθυστερήσεις έχουν σχέση με 
την αναβάθμιση των εγκαταστάσεων 
για να επιτευχθεί μεγαλύτερη παρα
γωγή. Το σίγουρο είναι, πρόσθεσε 
η ίδια πηγή, ότι η Pfizer στην προ- 
σπάθειά της να κερδίσει μεγαλύτερο 
μερίδιο αγοράς πούλησε αέρα, δηλα
δή ποσότητες εμβολίων που δεν διέ
θετε με αποτέλεσμα να κρεμάσει πολ
λές ευρωπαϊκές χώρες. Οι Ευρωπαί
οι ηγέτες που συμμετείχαν σε τηλεδι
άσκεψη με αντικείμενο την πανδημία 
διατύπωσαν την ανησυχία τους για τη 
μικρή διαθεσιμότητα των εμβολίων 
και υπογράμμισαν mv ανάγκη για γρή
γορες κινήσεις προκειμένου να μην 
βραχυκυκλώσει ο εμβολιασμός και 
καθυστερήσει χρόνια η αντιμετώπι
ση του κορωνοϊού. Η οργή κατά της 
Pfizer είχε ξεσπάσει μεμονωμένα σε 
πολλές ευρωπαϊκές χώρες μεταξύ των 
οποίων και η Γερμανία, όπου εκδη
λώνονται έντονες αναδράσεις για mv 
επικίνδυνη καθυστέρηση στο πρό
γραμμα των εμβολιασμών.

Ενημερωτικό σημείωμα
Ο Πρωθυπουργός Κυριάκος Μητσο- 
τάκης συμμετείχε, χθες στην τηλεδι
άσκεψη των ηγετών των χωρών του 
COVID-19 Management Group. Οι 
ηγέτες αντάλλαξαν απόψεις για την 
επιδημιολογική πορεία στις χώρες

Ξέσπασε opyA σιην Ευρώπη 
γιπ ίο κόίίπα της Pfizer
Η ΕΑΑάδα και άΑΑες 
χώρες στρέφονται 
τώρα στο ερβόΑιο 
της AstraZeneca

τους, καθώς και για mv πορεία των 
εμβολιασμών, η οποία συμφώνησαν 
όπ είναι ένα μεγάλο και δύσκολο από 
τεχνική άποψη εγχείρημα. «Οι εμβο
λιασμοί πρέπει να προχωρήσουν mo 
γρήγορα», υπογράμμισε ο Πρωθυ
πουργός τονίζοντας ότι η Ευρωπάί- 
κη Ενωση πρέπει να προχωρήσει το 
συντομότερο δυνατόν στην έγκριση 
του εμβολίου της Astra Zeneca και των 
υπόλοιπων εταιρειών. Οι ευρωπαίοι 
συμμετέχοντες, εξάλλου, μοιράστηκαν 
mv ανησυχία τους για mv μικρή δια
θεσιμότητα των εμβολίων σε αυτή τη 
φάση και υπογράμμισαν ότι η Ευρώ

πη πρέπει να κινηθεί mo γρήγορα σε 
αυτό το επίπεδο. Ενόψει της τηλεδι
άσκεψης των 27 ηγετών της Ε.Ε. για 
το εμβόλιο, mv ερχόμενη Πέμπτη, 
21 Ιανουάριου, ο Κυριάκος Μητσο- 
τάκης, ο Αυστριακός καγκελάριος 
Sebastian Kurz και η Πρωθυπουρ
γός της Δανίας, Mette Frederiksen, 
αναλαμβάνουν πρωτοβουλία με επι
στολή στην οποία θα ζητούν mv ταχύ
τερη έγκριση του εμβολίου της Astra 
Zeneca και των άλλων εταιρειών. Em 
διάρκεια της τηλεδιάσκεψης συζητή
θηκε, ακόμα, η πρόταση του Πρωθυ
πουργού για ένα Ευρωπαϊκό πιστο
ποιητικό εμβολιασμού, η οποία, επί
σης, θα συζητηθεί στην τηλεδιάσκε
ψη των 27, mv Πέμπτη. Ο Κυριάκος 
Μητσοτάκης επανέλαβε ότι στόχος 
του με αυτή mv πρόταση δεν είναι 
να διχάσει τους Ευρωπαίους, αλλά 
να τυποποιηθεί σε ευρωπαϊκό επί
πεδο το πιστοποιητικό εμβολιασμού,

καθώς «με τον ένα ή τον άλλο τρόπο 
θα ζητείται από όσους ταξιδεύουν 
κάποιο αποδεικτικό, είτε είναι πιστο
ποιητικό, είτε αρνητικό τεστ για τον 
κορωνοϊό». Υπογράμμισε ότι στόχος 
της πρότασης είναι να διευκολύνει 
mv ελεύθερη μετακίνηση και τα ταξί
δια. Σημείωσε, μάλιστα, ότι τα ταξί
δια από το Ισραήλ mv άνοιξη θα μπο
ρούσαν να αποτελόσουν «πιλότο» για 
μια τέτοια πρόταση, καθώς το Ισραήλ 
θα έχει εμβολιάσει μέχρι τότε μεγά
λο μέρος του πληθυσμού του. Στην 
τηλεδιάσκεψη συμμετείχαν ο καγκε
λάριος της Αυστρίας, Sebastian Kurz, 
η Πρωθυπουργός της Δανίας, Mette 
Frederiksen, η Πρωθυπουργός της 
Νορβηγίας, Ema Solbetg, ο Πρωθυ
πουργός της Τσεχίας, Andrej Babis, 
ο Πρωθυπουργός της Αυστραλίας, 
Scott Morrison και ο πρωθυπουρ
γός του Ισραήλ, Benjamin Netanyahu.
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1  ΠΑΝΔΗΜΙΑ ΚΟΡΟΝΟΪΟΥ ΣΤΟΝ ΚΟΣΜΟ Εντεκα χώρες
έχουν πάρει έως τώρα το 90% των εμβολίων

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 12 Ημερομηνία
έκδοσης:

19-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

500.48 cm² Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΑΝΔΗΜΙΑ ΚΟΡΟΝΟΪΟΥ ΣΤΟΝ ΚΟΣΜΟ

Εντεκα χώρες έχουν πάρει έως τώρα 
το 90% των εμβολίων
Καταρρέουν ξανά τα παραμύθια περί «αλληλεγγύης» στον κόσμο του ανελέητου ανταγωνισμού 
μονοπωλίων και ιμπεριαλιστικών κέντρων

Ε
πιβεβαίωση ότι κι αυτός ακόμα ο απαραίτητος εμβολιασμός, 
τον οποίο οι κυβερνήσεις σε όλο τον κόσμο παρουσιάζουν ως 
«άλλοθι» για να μην πάρουν τα υπόλοιπα μέτρα θωράκισης 
της Υγείας, γίνεται άλλο ένα πεδίο σφοδρού ανταγωνισμού 
μονοπωλίων, ισχυρών καπιταλιστικών κρατών και ιμπεριαλιστικών 
κέντρων, έδωσαν ξανά χτες οι ανακοινώσεις του ΠΟΥ, σύμφωνα 

με τον οποίο μόλις έντεκα χώρες μέχρι στιγμής έχουν προμηθευ
τεί το 90% των εμβολίων που έχουν γίνει.

Την ώρα που τα κρούσματα παγκοσμίως έχουν φτάσει τα 95,5 
εκατομμύρια, οι νεκροί προσεγγίζουν τα 2,1 εκατομμύρια και οι 
επιστήμονες προειδοποιούν ότι ένα τρίτο κύμα της πανδημίας εί
ναι πολύ κοντά, ενώ σε κάποιες χώρες ενδέχεται να έχει ήδη ξε
κινήσει, ο επικεφαλής του Παγκόσμιου Οργανισμού Υγείας, Τέ- 
ντρος Αντάνομ Γκεμπρεγέσους, δήλωνε χτες ότι ο κόσμος βρί
σκεται στο χείλος μιας «καταστροφικής ηθικής αποτυχίας» ως 
προς τη διανομή των εμβολίων κατά της Covid-19 και κάλεσε τις 
χώρες και τις παρασκευάστριες εταιρείες «να μοιραστούν τις δό
σεις με περισσότερο δίκαιο τρόπο σε όλο τον κόσμο», λες και αυ
τό είναι θέμα καλής διάθεσης και όχι συμφερόντων ισχυρών μο
νοπωλιακών ομίλων.

Επίσης ζήτησε να μη δυσκολευτεί το παγκόσμιο πρόγραμμα για 
την προμήθεια των εμβολίων, COVAX, που πρόκειται να ξεκινήσει τον 
επόμενο μήνα. Το συγκεκριμένο εμφανίζεται ως πρόγραμμα που α
φορά υποτίθεται στη συνεργασία στην έρευνα, παραγωγή και διανο
μή ώστε τα εμβόλια να φτάσουν σε όλες τις χώρες, και στις πιο φτω
χές, κάτι που στην πράξη όχι μόνο δεν συμβαίνει, αλλά επιβεβαιώνε
ται ότι το βασικό κριτήριο είναι οι συμφωνίες με τις φαρμακοβιομηχα
νίες και οι «εθνικές» πολιτικές, που αφορούν στη διαχείριση από την 
κάθε αστική τάξη με βάση τα συμφέροντά της.

Ο αξιωματούχος επεσήμανε ότι έχουν υπογράφει 44 διμερείς συμ
φωνίες τον περασμένο χρόνο και τουλάχιστον 12 έχουν ήδη υπογρά
φει αυτό τον χρόνο, με κίνδυνο «αυτό να δημιουργήσει ακριβώς το σε
νάριο το οποίο το COVAX είναι σχεδιασμένο να αποφύγει, μια χαοτι
κή αγορά, μια απάντηση χωρίς συντονισμό και συνεχιζόμενη κοινωνι
κή και οικονομική αναταραχή».

Συνολικά με βάση τα τελευταία στοιχεία, πάνω από 40 εκατ. δόσεις 
εμβολίων έχουν χορηγηθεί σε όλο τον κόσμο, με 11 χώρες να συγκε
ντρώνουν το 90% των δόσεων που έχουν χορηγηθεί και το Ισραήλ να 
βρίσκεται στην κορυφή της κούρσας των εμβολιασμών με βάση τον 
πληθυσμό του. 5 εκατ. δόσεις έχουν χορηγηθεί στην ΕΕ, συγκεκριμέ
να στην Ιταλία (1,15 εκατ.), Γερμανία (1,05 εκατ.), Γαλλία (422.127). Στο 
Ηνωμένο Βασίλειο, που ξεκίνησε να εμβολιάζει πρώτο, στις αρχές Δε
κέμβρη, έχουν χορηγηθεί 4,31 εκατ. δόσεις.

Με βάση τον όγκο των εμβολίων, οι ΗΠΑ είναι στην κεφαλή της 
κούρσας, με 12,28 εκατ. δόσεις να έχουν χορηγηθεί σε 10,60 εκατ. 
ανθρώπους (3,2% του πληθυσμού).

Οσο για τα εμβόλια, στην κυκλοφορία αυτή τη στιγμή βρίσκονται 7 
και για όλα προβλέπονται δύο δόσεις. Είναι της «Pfizer»/«BioNTech» 
(αμερικανική και γερμανική εταιρεία), της «Moderna» (αμερικανική ε

ταιρεία) που κυριαρχούν στη Βόρεια Αμερική, στην Ευρώπη, στο 
Ισραήλ και στις χώρες του Κόλπου. Της «AstraZeneca» - «Oxford» 
(βρετανικό) κυριαρχεί στο Ηνωμένο Βασίλειο και την Ινδία, όπου ε
πίσης χρησιμοποιείται το ινδικό εμβόλιο από την «Bharat Biotech».

Το εμβόλιο «Sputnik V» του ρωσικού κέντρου Γκαμαλέγια χο
ρηγείται στη Ρωσία καθώς επίσης στην Αργεντινή, στη Λευκορω
σία και τη Σερβία.

Σε ό,τι αφορά τα κινεζικά εμβόλια, εκτός της Κίνας, αυτό της 
«Sinopharm» χορηγείται στα Ηνωμένα Αραβικά Εμιράτα, στο Μπα
χρέιν, στις Σεϊχέλες και την Ιορδανία, και αυτό της «Sinovac» στην 
Ινδονησία, στη Βραζιλία και την Τουρκία.

Συζήτηση για το «πιστοποιητικό»
Στο μεταξύ, συνεχίζεται η συζήτηση - με πραγματικό περιε

χόμενο το πώς θα προστατευτούν τα κέρδη τμημάτων του κε
φαλαίου - για το ζήτημα του λεγάμενου πιστοποιητικού εμβο
λιασμού, που προτείνουν κάποιες αστικές κυβερνήσεις, ανά- 
μεσά τους και η ελληνική, που θα τεθεί και στη Σύνοδο Κο
ρυφής της ΕΕ της επόμενης βδομάδας μέσω τηλεδιάσκεψης. 
Η πρόεδρος της Ευρωπαϊκής Επιτροπής Ούρσουλα φον ντερ 

Λάιεν τάχθηκε υπέρ της ιδέας που κατέθεσε ο Ελληνας πρωθυ
πουργός Κυρ. Μητσοτάκης, τονίζοντας ότι τα δικαιώματα που θα 
απορρέουν από αυτό θα πρέπει να είναι .αντικείμενο συζήτησης 
σε ευρωπαϊκό επίπεδο.

Πάντως ο υπουργός Ευρωπαϊκών Υποθέσεων της Γαλλίας, Κλε- 
μάν Μπον, δήλωσε ότι η χώρα του είναι πολύ επιφυλακτική, επι
καλούμενος ότι «είναι μία συζήτηση που δεν έχει χώρο να γίνει 
και θα ήταν σοκαριστικό, την ώρα που μόλις αρχίζουμε παντού την 
εκστρατεία εμβολιασμού στην Ευρώπη, να υπάρχουν σημαντικό
τερα δικαιώματα για ορισμένους παρά για άλλους. Δεν είναι αυ
τή η δική μας ιδέα περί προστασίας και πρόσβασης στα εμβόλια».

Ακόμα, ο ΠΟΥ από την πλευρά του τάχθηκε «προς το παρόν» 
κατά της ιδέας ενός διαβατηρίου εμβολιασμού «σε πλανητικό ε
πίπεδο», θεωρώντας πρόωρη μια τέτοια συζήτηση.
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1  ΥΦΥΠΟΥΡΓΟΙ ΕΡΓΑΣΙΑΣ ΚΑΙ ΥΓΕΙΑΣ «Διασταυρούμενα
πυρά» σε βάρος των υγειονομικών

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 11 Ημερομηνία
έκδοσης:

19-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

280.92 cm² Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΥΦΥΠΟΥΡΓΟΙ ΕΡΓΑΣΙΑΣ ΚΑΙ ΥΓΕΙΑΣ

«Διασταυρούμενα πυρά» 
σε βάρος των υγειονομικών

Π
ροκλητική και κυνική συνεχίζει να είναι η στά
ση της κυβέρνησης απέναντι στους χιλιάδες 
υγειονομικούς, για τους οποίους - κατά τ’ άλ
λα - κυλάνε κροκοδείλια δάκρυα από τα μάτια των 

υπουργών της.
Μιλώντας χτες στη Βουλή, ο υφυπουργός Εργα

σίας Π. Τσακλόγλου φόρτωσε στους ίδιους τους 
υγειονομικούς την ευθύνη για το ότι νόσησαν α
πό κορονοϊό, όπως ακριβώς πριν από λίγες μέρες 
ο Β. Κοντοζαμάνης φόρτωσε την ευθύνη για τους 
θανάτους εκτός ΜΕΘ στους γιατρούς!

Ετσι, χωρίς ίχνος ντροπής, ανέφερε για το ζή
τημα του επαγγελματικού κινδύνου: «Το καλοκαί
ρι είχαμε διάφορα στις εφημερίδες. Είδατε που ο
μάδες υγειονομικών, δυστυχώς, δεν τήρησαν πρω
τόκολλα και είχαμε αρνητικότατες συνέπειες αρ
γότερα. Αυτό δεν είναι εργατικό ατύχημα. Εργα
τικό ατύχημα είναι κάτι το οποίο παθαίνεις κατά 
την ώρα άσκησης της εργασίας σου».

Δηλαδή οι εκατοντάδες υγειονομικοί που νόση
σαν, αυτοί που έχασαν ακόμα και τη ζωή τους, ή
ταν γιατί οι ίδιοι δεν τήρησαν τα υγειονομικά πρω
τόκολλα. Σύμφωνα δε με τον υφυπουργό, αυτό συ
νέβη εκτός εργασίας.

Με τέτοια κραυγαλέα ψέματα και συκοφαντί
ες προσπαθεί η κυβέρνηση να πετάξει από πάνω 
της την ευθύνη για τις μεγάλες ελλείψεις και την 
εντατικοποίηση στην Υγεία, για το γεγονός ότι οι 
υγειονομικοί έδωσαν κατά κανόνα τη μάχη χωρίς 
τα στοιχειώδη μέσα, εκθέτοντας τον εαυτό τους 
σε μεγάλο κίνδυνο, με μοιραία κατάληξη για πολ
λούς από αυτούς.

Εξίσου προκλητικός ήταν ο υφυπουργός Εργα
σίας και για το ζήτημα της ένταξης των υγειονο
μικών στα ΒΑΕ. Προϊδεάζοντας για την κυβερνη
τική πολιτική στο δίκαιο αίτημα για ένταξή τους 
στα ΒΑΕ, ισχυρίστηκε ότι «δεν θα πρέπει να α
ντιμετωπίζουμε έκτακτες καταστάσεις με μόνιμα 
μέτρα... Η έκθεση του υγειονομικού προσωπικού 
φυσικά δεν είναι η ίδια για όλες τις επιμέρους ει

δικότητες, ούτε για όλους τους χώρους εργασίας».
Η τοποθέτηση αυτή, αν μη τι άλλο, επιχειρεί να 

περιορίσει τον αριθμό αυτών που πιθανώς θα ε
νταχθούν στα ΒΑΕ, διαχωρίζοντας τους υγειονομι
κούς σε ειδικότητες, ενώ ο χώρος εργασίας τους, 
το νοσοκομείο, είναι ενιαίος για όλους και όλοι οι 
εργαζόμενοι αντιμετωπίζουν τους ίδιους κινδύ
νους, όπως έδειξε και η πανδημία.

Στο διά ταύτα, βέβαια, «έσκασε το παραμύθι», 
που δεν είναι άλλο από το κόστος για το κράτος, 
λέγοντας χαρακτηριστικά ότι «μια επιπλέον διά
σταση του ζητήματος είναι οι δημοσιονομικές ε
πιπτώσεις»! Εξίσου προκλητικά υποστήριξε πως 
«θα πρέπει να λάβουμε υπόψη τις υπηρεσιακές 
ανάγκες, την οργάνωση και τη στελεχιακή επάρ
κεια του Εθνικού Συστήματος Υγείας, οι οποίες 
θα πρέπει να μη διαταραχθούν από τη δυνατότη
τα πρόωρης συνταξιοδότησης».

Δηλαδή οι υγειονομικοί θα πρέπει να συνεχί- 
σουν να βγαίνουν σε σύνταξη στα 67 χρόνια, δι
αφορετικά η ένταξη στα ΒΑΕ θα σημάνει αποψί
λωση από το προσωπικό των νοσοκομείων (με τη 
συνταξιοδότησή τους 5 χρόνια νωρίτερα του γε
νικού ηλικιακού ορίου), αφού η κυβέρνηση δεν έ
χει στόχο να κάνει μαζικές προσλήψεις μονίμων.

Για το θέμα των ΒΑΕ τοποθετήθηκε στη Βουλή 
και ο υφυπουργός Υγείας Β. Κοντοζομάνης. Ο
πως ανέφερε, «είναι χρέος της πολιτείας με κά
θε τρόπο να ανταμείψει αυτούς τους ανθρώπους, 
και αυτό θα γίνει, είτε αυτό είναι ένα επίδομα είτε 
κάποιος άλλος τρόπος. Ομως οι πόροι, και κυρί
ως οι οικονομικοί, δεν είναι ανεξάντλητοι, και αυ
τός είναι ο βασικότερος λόγος που μας κάνει ιδι
αιτέρως προσεκτικούς σε εξαγγελίες για παροχές 
και επιδόματα». Κλείνοντας στην πραγματικότη
τα την πόρτα για καθολική ένταξη των υγειονομι
κών στα ΒΑΕ, κατέληξε λέγοντας ότι «εξαγγελί
ες και υποσχέσεις που δεν μπορούν να υλοποιη
θούν δεν πρόκειται να ειπωθούν από αυτήν την 
κυβέρνηση, με όποιο κόστος»...
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1  ΔΗΜΟΣΙΑ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ - ΚΕΝΤΡΑ ΥΓΕΙΑΣ Ντόμινο
νέων προβλημάτων από τη «μετατροπή» σε
εμβολιαστικά κέ ...

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,10 Ημερομηνία
έκδοσης:

19-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

708.88 cm² Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΕΜΒΟΑΙΑΣΤΙΚΑ ΚΕΝΤΡΑ ΤΑ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ ΜΙΑΣ ΝΟΣΟΥ

Ντόμινο νέων προβλημάτων 
που αποκαλύπτει τη γύμνια 
της Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας
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1  ΔΗΜΟΣΙΑ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ - ΚΕΝΤΡΑ ΥΓΕΙΑΣ Ντόμινο νέων προβλημάτων
από τη «μετατροπή» σε εμβολιαστικά κέ ...

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,10 Ημερομηνία
έκδοσης:

19-01-2021

ΔΗΜΟΣΙΑ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ - ΚΕΝΤΡΑ ΥΓΕΙΑΣ

Ντόμινο νέων προβλημάτων
από τη «μετατροπή» σε εμβολιαστικά
κέντρα χωρίς καμία ενίσχυση
Υπονομεύεται η κρίσιμη διαδικασία του εμβολιασμού και συνολικά 
η περίθαλψη του λαού

Ν
τόμινο νέων προβλημάτων στα υπο
στελεχωμένα δημόσια νοσοκομεία 
και την απογυμνωμένη δημόσια Πρω
τοβάθμια Φροντίδα Υγείας προκαλεί 
η κυβερνητική πολιτική για την κρίσιμη δια
δικασία του εμβολιασμού για τον κορονοϊό, 

καθώς αυτή προωθείται χωρίς κανένα μέ
τρο ενίσχυσης με το απαιτούμενο υγειο
νομικό προσωπικό.

Πάντα στο πλαίσιο της πολιτικής που λο
γαριάζει ως «κόστος» τα μέτρα για την προ
στασία της υγείας του λαού, μετά τη μετα
τροπή του δημόσιου συστήματος Υγείας σε 
σύστημα μιας νόσου, οι συνέπειες από τη 
«μετατροπή» νοσοκομείων και Κέντρων Υ
γείας σε εμβολιαστικά κέντρα χωρίς καμία 
ενίσχυση γίνονται ήδη ορατές.

Χιλιάδες ιατρικών ραντεβού σε υποστε
λεχωμένα Κέντρα Υγείας ήδη ακυρώνονται. 
Περιφερειακά Ιατρεία κλείνουν ξανά, εξαιτί- 
ας νέων «μπαλωμάτων» - μετακινήσεων για 
τη λειτουργία εμβολιαστικών κέντρων. Εξου
θενωμένοι υγειονομικοί από το δεύτερο κύ
μα της πανδημίας που δεν έχει τελειώσει α
κόμα και ενώ είναι ορατό το τρίτο, μετακι
νούνται από το ένα νοσοκομείο στο άλλο, 
αναλαμβάνουν την επίβλεψη εμβολιασμών, 
με ελλιπείς οδηγίες, την ίδια ώρα που δεν 
προφταίνουν να κουράρουν τους ασθενείς 
τους. Εμβολιαστικά κέντρα στήνονται σε α
κατάλληλους χώρους, δημιουργώντας εκτός 
των άλλων κίνδυνο συγχρωτισμού του υγι
ούς πληθυσμού με τους ασθενείς που προ
σέρχονται στα νοσοκομεία...

Ακολουθούν ορισμένες νέες χαρακτηρι
στικές καταγγελίες.

Κλείνουν ξανά Περιφερειακά 
Ιατρεία παίρνοντας 
τους γιατρούς

Οπως καταγγέλλει η «Λαϊκή Συσπείρωση» 
Μάνδρας, με απόφαση της 2ης ΥΠΕ κλεί
νει το Περιφερειακό Ιατρείο Μάνδρας, λό
γω της μεταφοράς των ιατρών σε εμβολια- 
στικό κέντρο στην Ελευσίνα.

«Η απόφαση αυτή στερεί από τους πο
λίτες της Μάνδρας ακόμη και αυτή την ε
λάχιστη περίθαλψη και τη συνταγογράφη- 
ση, αναγκάζοντας εν μέσω πανδημίας η
λικιωμένους και ασθενείς να μεταβαίνουν 
στην Ελευσίνα, ή να απευθύνονται σε ιδιώ
τες γιατρούς», σημειώνει η «Λαϊκή Συσπεί
ρωση» και απαιτεί την ανάκληση της από
φασης, την άμεση δημιουργία Κέντρου Υ
γείας στη Μάνδρα, πλήρως εξοπλισμένου 
και στελεχωμένου.

Εξωτερικά ιατρεία 
«μετατρέπονται» 
σε εμβολιαστικά κέντρα 
και δεν δέχονται ραντεβού

Χαρακτηριστική είναι η καταγγελία από το 
υποστελεχωμένο Ψυχιατρικό Νοσοκομείο 
Αττικής (ΨΝΑ), του οποίου τα εξωτερικά ι
ατρεία μετατρέπονται σε εμβολιαστικά κέ
ντρο, χωρίς καμία ενίσχυση σε προσωπικό 
και την ίδια ώρα που έχουν σταματήσει να 
δέχονται ασθενείς για ραντεβού, για λόγους 
αποφυγής της διασποράς του κορονοϊού!

Οπως καταγγέλλει η «Αγωνιστική Συσπεί
ρωση Υγειονομικών» ΨΝΑ, 2 παθολόγοι, 3 
καρδιολόγοι και 1 χειρουργός καλούνται να 
στελεχώσουν όχι μόνο το εμβολιαστικό κέ
ντρο αλλά και να καλύψουν «τις ανάγκες ό

λου του νοσοκομείου και φυσικά και για την 
Παθολογική κλινική που λειτουργεί και ως 
κλινική Covid-19, ανάλογα με τα κρούσμα
τα που εμφανίζονται κάθε φορά»...

Κρίσιμα είναι τα ερωτήματα που θέτει η 
«Αγωνιστική Συσπείρωση Υγειονομικών» για 
τον τρόπο που προωθείται η διαδικασία των 
εμβολιασμών, χωρίς κανένα ουσιαστικό μέ
τρο ενίσχυσης: «Με ποιο ακριβώς προσω
πικό σκοπεύουν να στελεχώσουν τα εμβο- 
λιαστικά κέντρα που προβλέπεται να έχουν 
12ωρη βάρδια; Με το εξουθενωμένο προ
σωπικό των νοσοκομείων; (...) Με τις εφη
μερίες του νοσοκομείου να αυξάνονται για 
τους επόμενους μήνες και με όλο το προ
σωπικό μέχρι και το διοικητικό να κάνει δι- 
πλοβάρδιες; Με ποιους γιατρούς; Οι για
τροί και το υπόλοιπο προσωπικό θα περι
θάλπουν ασθενείς με Covid-19, ασθενείς 
με ψυχικές ασθένειες και ταυτόχρονα θα 
εμβολιάζουν υγιή πληθυσμό; Εγιναν άραγε 
οι απαραίτητες προσλήψεις, για παράδειγ
μα επισκεπτών Υγείας, που αποτελούν βα
σική ειδικότητα για την εμβολιαστική διαδι
κασία; Τι θα γίνει με τις συνθήκες συνωστι
σμού και συγχρωτισμού του υγιούς πληθυ
σμού με τους ασθενείς που θα προσέρχο
νται στο νοσοκομείο και μάλιστα σε μέρες 
εφημερίας; Τώρα δεν υπάρχει ο κίνδυνος δι- 
ασποράς; Οι ψυχικά ασθενείς που νοσηλεύ
ονται στο Νοσοκομείο δεν θα επισκέπτονται 
καν τα εξωτερικά ιατρεία για τυχόν εξετά
σεις και ελέγχους όπως ορίζουν τα πρωτό
κολλα νοσηλείας; Πώς εξασφαλίζεται η α
ναγκαία παρακολούθηση των εμβολιασθέ- 
ντων για τυχόν ανεπιθύμητες παρενέργειες 
και μάλιστα σε ένα νοσοκομείο ψυχιατρικό 
που δεν υπάρχει καν αλλεργιολόγος και α
σθενοφόρο σε 24ωρη βάση;».

Συνθήκες που δημιουργούν 
κινδύνους συγχρωτισμού

Αντίστοιχα, στο Νοσοκομείο «Παμμακά
ριστος», το οποίο έχει μετατραπεί σε νοσο
κομείο Covid-19, στο χώρο των ΤΕΠ στήθη
κε εμβολιαστικά κέντρο, δημιουργώντας επι
κίνδυνες συνθήκες για τον εμβολιασμό του 
υγιούς πληθυσμού, καθώς το νοσοκομείο έ
χει μόνο μια είσοδο, και στον ίδιο χώρο θα 
συγχρωτίζονται ασθενείς με κορονοϊό και 
όσοι πρόκειται να εμβολιαστούν.

Οπως καταγγέλλουν οι εργαζόμενοι, ακό
μη και τώρα δεν υπάρχει σαφές πλαίσιο λει
τουργίας του εμβολιαστικού κέντρου, ποιοι 
θα το στελεχώνουν από τις 8 το πρωί μέχρι 
τις 8 το βράδυ, με τους πνευμονολόγους να 
καλούνται με το ένα χέρι να εξετάζουν α
σθενείς με Covid-19 και το άλλο να επιβλέ
πουν τους εμβολιασμούς...

Σοβαρό προβλήματα 
και στη Θεσσαλονίκη

Αντίστοιχα προβλήματα από την κυβερ
νητική πολιτική για τα εμβολιαστικά κέντρα 
καταγγέλλει και η Ενωση Νοσοκομειακών 
Ιατρών Θεσσαλονίκης (ΕΝΙΘ).

Αναδεικνύει ιδιαίτερα τις περιπτώσεις του 
Ψυχιατρικού Νοσοκομείου Θεσσαλονίκης 
(ΨΝΘ) και του «θεαγενείου» Αντικαρκινικού 
και τον κίνδυνο «να μετατραπούν σε υγειο
νομικές βόμβες», τονίζοντας ότι θα πρέπει 
με κάθε τρόπο να αποφευχθούν «η συρροή 
πληθυσμού για τη διενέργεια εμβολιασμού 
και η πιθανότητα αύξησης της διασποράς 
στους ανοσοκατεσταλμένους, καρκινοπα

θείς και τους ψυχιατρικούς ασθενείς, καθώς 
αποτελούν πληθυσμό με αυξημένο κίνδυνο 
από τη νόσηση με Covid-19».

Σε ό,τι αφορά το ΨΝΘ αναφέρει: Στον τε
ράστιο φόρτο του, με εισαγωγές ασθενών 
από Θεσσαλία έως Εβρο και ανάγκη αντιμε
τώπισης της σοβαρής επιβάρυνσης της ψυ
χικής υγείας του λαού λόγω της πανδημίας, 
προστέθηκε η σχεδόν καθημερινή εφημε
ρία του, καθώς στο διάστημα έξαρσης του 
δεύτερου κύματος ανέστειλαν τη λειτουρ
γία τους οι Ψυχιατρικές κλινικές των Νοσο
κομείων ΑΧΕΠΑ και «Παπανικολάου». Τώρα, 
δεν υπάρχει καμία πρόβλεψη για το προσω
πικό που θα στελεχώσει τα εμβολιαστικά κέ
ντρα. Στο ΨΝΘ, οι γιατροί παθολογικών ει
δικοτήτων είναι ελάχιστοι, με αποτέλεσμα 
να καλούνται να συμμετάσχουν στην κάλυ
ψη του κέντρου ψυχίατροι.

Οπως υπογραμμίζει η ΕΝΙΘ, δεν νοείται 
εμβολιαστικό κέντρο χωρίς εξειδικευμένο 
προσωπικό που δεν θα μετακινείται μεταξύ 
τμημάτων, αυξάνοντας την πιθανότητα δια- 
σποράς και χωρίς τους αναγκαίους χώρους 
υποδοχής και αναμονής των εμβολιαζομένων.

Για το «θεαγένειο», που ανακοινώθηκε ότι 
θα λειτουργήσει ως εμβολιαστικό κέντρο για 
υπερήλικες και ιδιώτες γιατρούς, για τουλά
χιστον 15 μέρες, η «Αγωνιστική Συσπείρω
ση Υγειονομικών» αναφέρει ότι δεν υπάρ
χει καμία πρόβλεψη για το προσωπικό που 
θα στελεχώσει το κέντρο. Το καθήκον αυ
τό καλούνται να αναλάβουν οι γιατροί ειδι
κοτήτων Παθολογικής που προσφέρθηκαν 
εθελοντικά να καλύψουν τις ανάγκες του 
εμβολιασμού των εργαζομένων του νοσοκο
μείου, επιπρόσθετα στον καθημερινό φόρ
το εργασίας τους. Επισημαίνει επίσης ότι 
οι εμβολιασμοί διεξάγονται στον πλέον α
κατάλληλο χώρο: «Δημιουργείται συνωστι
σμός στον ίδιο χώρο που προσέρχονται κα
θημερινά περίπου 200 ασθενείς για να υπο
βληθούν σε ημερήσια χημειοθεραπεία. Α
πό εκεί προσέρχονται επίσης και οι ασθε
νείς που είναι σε βαριά κατάσταση (καρό
τσια και φορεία)».

Καταγγέλλουν τη μείωση 
των εμβολιαστικών κέντρων

Τη μείωση των εμβολιαστικών κέντρων 
από 10 που αρχικώς ανακοινώθηκε σε μό
λις 2 (στο Γενικό Νοσοκομείο Τρικάλων και 
το Κέντρο Υγείας Πύλης) καταγγέλλει η Ε
νωση Ιατρών Κέντρων Υγείας και Νοσοκο
μείου Τρικάλων.

Οι υγειονομικοί τονίζουν πως με αυτήν τη 
μεγάλη μείωση των εμβολιαστικών κέντρων 
προκύπτουν σοβαρά ζητήματα πρόσβα
σης για τους ηλικιωμένους άνω των 85 ε
τών που προηγούνται στον εμβολιασμό, σε 
μία Περιφερειακή Ενότητα με μεγάλο τμή
μα ορεινού όγκου. Χαρακτηριστικά, μετα
ξύ άλλων, αναφέρουν: «Αλήθεια, ξέρει κα
νείς από εσάς με ποιον τρόπο και πότε θα 
εμβολιαστεί ο 85χρονος από την Παναγία 
Καλαμπάκας, του οποίου τα παιδιά βρίσκο
νται στην Αθήνα σε περίοδο απαγόρευσης 
μετακίνησης και με περιορισμένα δρομολό
για ή ακόμα χειρότερα πώς θα εμβολιαστεί 
ο κάτοικος ή με κινητικά προβλήματα γέρο
ντας από τη Χρυσομηλιά, το Γερακάρι, την 
Αγριελιά, το Διάσελο; Δηλαδή με λίγα λόγια 
πώς θα εμβολιαστούν οι παππούδες μας;».

Η Ενωση Ιατρών καλεί την κυβέρνηση να 
πάρει τα αναγκαία μέτρα ώστε να ενισχυ- 
θούν τα νοσοκομεία και η ΠΦΥ με μαζικές 
προσλήψεις μόνιμου προσωπικού.
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1  Επιβεβαιώνεται η πολύμηνη διαδικασία, κανένα
μέτρο ενίσχυσης του ΕΣΥ

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 11 Ημερομηνία
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Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΚΥΒΕΡΝΗΤΙΚΗ ΕΝΗΜΕΡΩΣΗ ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΕΜΒΟΛΙΑΣΜΟΥΣ

Επιβεβαιώνεται η πολύμηνη διαδικασία, 
κανένα μέτρο ενίσχυσης του ΕΣΥ

Τη χτεσινή παραλαβή μειωμένου αριθμού δόσεων εμβολίων (49.160) από την 
«Pfizer» σε σχέση με την αναμενόμενη ποσότητα επιβεβαίωσε ο γγ της ΠΦΥ Μ. Θε
μιστοκλέους κατά τη διάρκεια της επίσημης ενημέρωσης. Ισχυρίστηκε ότι οι παρα
δόσεις θα αποκατασταθούν την επόμενη βδομάδα και διαβεβαίωσε ότι δεν υπάρχει 
κίνδυνος να μην είναι διαθέσιμη η 2η δόση του εμβολίου για όσους έκαναν την πρώτη. 
Να σημειωθεί ότι νωρίτερα χτες, μιλώντας στη Βουλή, ο αναπληρωτής υπουργός Υ
γείας Β. Κοντοζαμάνης έκανε λόγο για «θέμα διάθεσης λιγότερων ποσοτήτων σε με
ρικές μελλοντικές παραδόσεις» της «Pfizer».

Μέχρι στιγμής, με την πρώτη δόση έχουν εμβολιαστεί 84.831 πολίτες, δηλαδή μόλις 
ίο 0,77% του πληθυσμού. Απαντώντας σε σχετική ερώτηση, ο Μ. Θεμιστοκλέους α
νέφερε ότι «αν τηρηθεί το χρονοδιάγραμμα των παραδόσεων» (στο οποίο βέβαια ήδη 
σημειώνονται καθυστερήσεις) «πιστεύουμε ίσως προς το τέλος του δεύτερου τριμήνου 
του έτους να εμβολιαστούν και οι νεότεροι συμπολίτες μας». Με άλλα λόγια, οι πολίτες 
κάτω των 60 ετών και χωρίς υποκείμενα νοσήματα θα εμβολιαστούν στην καλύτερη 
περίπτωση από τον Ιούνη και μετά. Επιβεβαιώνεται ότι ο αναγκαίος εμβολιασμός και 
η επίτευξη συλλογικής ανοσίας θα είναι μια πολύμηνη διαδικασία, που υπογραμμίζει 
ακόμα περισσότερο την ανάγκη άμεσης ενίσχυσης του δημόσιου συστήματος Υγείας.

Ο γγ του υπουργείου επανέλαβε τον σχεδίασμά της κυβέρνησης για λειτουργία 144 
εμβολιαστικών κέντρων σε δομές της ΠΦΥ από την Τετάρτη, αναφέροντας ότι «ανά
λογα με τη διαθεσιμότητα των εμβολίων» θα αναπτύσσονται περισσότερα, με στόχο 
να φτάσουν τα 1.000. Αυτό που δεν είπε, βέβαια, είναι ότι η κυβέρνηση δεν παίρνει 
κανένα μέτρο ενίσχυσης της ΠΦΥ για την αναγκαία στελέχωση των εμβολιαστικών 
κέντρων. Επανέφερε δε το γνωστό τροπάρι ότι «αν απαιτηθεί θα ενισχυθούν και α
πό δυνάμεις από τον ιδιωτικό τομέα», την ώρα που η κυβέρνηση δεν προχώρησε πο
τέ, ούτε καν στην κορύφωση του δεύτερου κύματος, στην αναγκαία επίταξη του ιδι
ωτικού τομέα Υγείας.

Υπήρξε επίσης μια αόριστη αναφορά για τη δημιουργία «μεγα-εμβολιαστικών» 
κέντρων σε Αθήνα και Θεσσαλονίκη (ο κυβερνητικός εκπρόσωπος νωρίτερα έκανε 
λόγο για 4 κέντρα, με δυνατότητα 20 χιλιάδων εμβολιασμών τη μέρα), χωρίς να ειπω
θεί τίποτα συγκεκριμένο για το πώς θα στελεχωθούν, πού θα λειτουργήσουν, με 
ποιους όρους κ.ο.κ.
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1  Γέμισε καπνούς η ΜΕΘ Covid στο Νοσοκομείο "Αγιος
Παύλος" Θεσσαλονίκης

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΗ ΩΡΑ Σελ.: 12 Ημερομηνία
έκδοσης:

19-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

182.48 cm² Κυκλοφορία: 2870

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Γέμισε καπνούς 
η ΜΕΘ Covid στο 
Νοσοκομείο 
"Αγιος Παύλος" 
Θεσσαλονίκης

Σε εκκένωση της Μονάδας Ε
ντατικής Θεραπείας του νο
σοκομείου Αγιος Παύλος 
προχώρησε η διοίκηση του ι
δρύματος εσπευσμένα το 
Σάββατο το πρωί, διακομίζο
ντας τους οκτώ ασθενείς οι ο
ποίοι νοσηλεύονταν με covid- 
19 σε άλλα τέσσερα νοσοκο
μεία της πόλης. Σύμφωνα με 
πηγή του νοσοκομείου, το 
πρόβλημα είχε εμφανιστεί 
τρεις ημέρες νωρίτερα. 'Άρχι
σε να ενεργοποιείται το σύ
στημα πυρασφάλειας, χωρίς 
ωστόσο να υπάρχει κάποια 
εμφανής τουλάχιστον εστία 
φωτιάς. Η αρχική εκτίμηση ή
ταν ότι πιθανότατα επρόκει- 
το για κάποιο βραχυκύκλωμα 
του συστήματος και οι τεχνι
κοί προχώρησαν σε επανεκ
κίνησή του. Όμως και την ε
πομένη, Πέμπτη 14 Ιανουάρι
ου, υπήρξε η ίδια κατάσταση. 
Παράλληλα, άρχισε να παρα- 
τηρείται πρόβλημα με τη θέρ
μανση μέσα στη ΜΕΘ καθώς 
η θερμοκρασία είχε πέσει. Το 
πράγμα χειροτέρεψε το βρά
δυ της Παρασκευής όταν άρ
χισε να εμφανίζεται και κα
πνός μέσα στη ΜΕΘ. Αυτό α
νάγκασε τους γιατρούς και 
τους νοσηλευτές να έχουν α
νοιχτά τα παράθυρα και να 
σκεπάζουν τους ασθενείς με 
ειδικά θερμαντικά καλύμμα
τα". Το περιστατικό επιβε
βαιώνει ο διοικητής του νοσο
κομείου Οδυσσέας Κατσά- 
κας, τονίζοντας ωστόσο, ότι 
το πρόβλημα εμφανίστηκε τα 
μεσάνυχτα της Παρασκευής. 
"Δεν είχαμε νωρίτερα καμία 
ένδειξη ότι υπήρχε κάποιο 
πρόβλημα. Αργά το βράδυ 
της Παρασκευής εμφανίστη
καν καπνοί μέσα στη ΜΕΘ 
και αμέσως ειδοποιήσαμε την 
Πυροσβεστική. Διαπιστώθη
κε ότι είχε καεί ο ιμάντας στη 
μονάδα θέρμανσης της ΜΕΘ 
η οποία βρίσκεται στον τέ
ταρτο όροφο του νοσοκομεί
ου. Κρατήσαμε ανοιχτά τα 
παράθυρα, φροντίσαμε να 
διατηρούμε ζεστούς τους α
σθενείς τους οποίους σκεπά
σαμε με ειδικές αλουμινοκου- 
βέρτες και το πρω
ί διακομίσθηκαν όλοι σε άλλα 
νοσοκομεία", αναφέρει. Ση
μειώνει, παράλληλα, ότι η 
βλάβη επιδιορθώθηκε και σή
μερα ή αύριο η ΜΕΘ θα τεθεί 
ξανά σε λειτουργία". Πάντως, 
πηγή του νοσοκομείου, επιμέ
νει ότι "σαφείς προειδοποιητι
κές ενδείξεις υπήρχαν ήδη 
τρεις ημέρες, αλλά αγνοήθη
καν". Σημειώνει, επίσης, ότι “η 
διακομιδή των ασθενών κα
θυστέρησε για πολλές ώρες κι 
ενώ η θερμοκρασία μέσα στη 
ΜΕΘ ήταν πολύ χαμηλή".
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1  «Καμπανάκι» από τη Λινού: Να ενισχυθοόν οι
προσληψεις και να εντατικοποιπθούν οι ρυθμοί

Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 10-11 Ημερομηνία
έκδοσης:

19-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

318.09 cm² Κυκλοφορία: 8330

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«Καμπανάκι» 
από τη Λινού:
Να ενισχυθοόν 
οι προσΜψείδ και 
να ενταηκοποιπθούν 
οι ρυθμοί

Με εξαιρετικά αργούς ρυθμούς προ- 
χωρά ο εμβολιασμός στα νοσοκο
μεία, σύμφωνα με την Αθηνά Λινού 
(φωτό) που χτύπιισε προειδοποιητι
κό «καμπανάκι» για την καθυστέ
ρηση, ζητώντας την εμπλοκή των κέ
ντρων υγείας και άλλων ιατρικών ει
δικοτήτων.

Η καθηγήτρια Επιδημιολογίας 
της Ιατρικής Σχολής του Πανεπιστη
μίου Αθηνών ζήτησε την αλλαγή του 
τρόπου που γίνεται ο εμβολιασμός, 
εξηγώντας πως πρέπει να εμπλακούν 
τα κέντρα υγείας αλλά και άλλες ειδι
κότητες γιατρών, ώστε να μην ασφυ- 
κτιούν τα νοσοκομεία της χώρας.

«Σε αρκετές χώρες στο εξωτερικό 
αναθέτουν τη διενέργεια των εμβολι
ασμών σε οδοντιάτρους ή σε άλλες ει
δικότητες γιατρών» εξήγησε και τό
νισε ότι η διαδικασία πρέπει να είναι 
γρήγορη και ασφαλής.

Το συντομότερο
Επομένως, όπως επισήμανε, πρέπει 
να βρεθούν άλλες λύσεις για το πού 
θα πραγματοποιούνται οι εμβολια
σμοί, πέραν των νοσοκομείων, ενώ 
επέμεινε ότι πρέπει να ενισχυθούν οι 
προσλήψεις και να εντατικοποιηθούν 
οι ρυθμοί. Ακόμη, η καθηγήτρια προ
ειδοποίησε πως μπορεί μεν η χώρα

μας να έχει αγοράσει τα εμβόλια, αλ
λά αυτά πρέπει και να έρθουν το συ
ντομότερο δυνατόν στην Ελλάδα.

«Αν έρθουν του χρόνου στη χώ
ρα, τότε δεν θα μας ωφελήσουν...» 
επισήμανε η κυρία Λινού, μιλώντας 
σε εκπομπή του ΑΝΤΙ. Σε ό,τι αφορά 
το άνοιγμα του λιανεμπορίου, η κα- 
θηγήτρια δήλωσε ότι πρόκειται για 
ένα σημαντικό βήμα, τόσο για την 
οικονομική όσο και την ψυχολογική 
ισορροπία των Ελλήνων καταναλω- 
τών και των επιχειρηματιών.

«Από εκεί και πέρα πρέπει να συ
νεχίσου με με σύνεση, με προσοχή και 
επικεντρωνόμαστε στις περιοχές εκεί

νες που θα μπορούσαμε να χαρακτη
ρίσουμε “επικίνδυνες”» ανέφερε.

Στο πλαίσιο αυτό, εκτίμησε ότι 
το άνοιγμα του λιανεμπορίου πρέπει 
να συνοδευτεί με συγκεκριμένα μέ
τρα, όπως τη διενέργεια περισσότε
ρων τεστ, τη συνέχιση της τηλεργασί- 
ας στο μέγιστο δυνατό ποσοστό και 
την προσοχή στις μετακινήσεις των 
εργαζομένων στη βαριά βιομηχανία, 
ώστε να μην υπάρξει διασπορά του 
ιού. Τέλος, η Αθηνά Λινού αναφέρ
θηκε στα σχολεία, λέγοντας πως για 
να ανοίξουν οι υπόλοιπες βαθμίδες 
θα πρέπει να πραγματοποιούνται πε
ρισσότερα τεστ.
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1  Μπάτε, οκύλοι, στο Νοσοκομείο Αγιος Ανδρεας
Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 10-11 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

939.06 cm² Κυκλοφορία: 8330

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Μπάτε, οκύλοι,
στο Νοσοκομεία
ιι Καταννελίεε - mono εργαζομένου 
και νοαηΑευτέβ am Πάτρα μετά 
τον θάνατο Μχρονηε καρκίνοπαΡούε
Για τρομακτική και επι
κίνδυνη διασπορά του κο- 
ρονοϊού στο Γενικό Νοσο
κομείο «Αγιος Ανδρέας» 
της Πάτρας προειδοποι
ούν ο πρόεδρος της ΠΟΕ- 
ΑΗΝ Μιχάλης Γιαννάκος 
και ο πρόεδρος των εργα
ζομένων, καταγγέλλοντας 
ότι το τραγικό αποτέλε
σμα της κατάστασης που 
επικρατεί στο νοσηλευτι
κό ίδρυμα ήταν ο θάνα
τος μίας 44χρονης καρκι
νοπαθούς.
Οπως αναφέρει ο κ. Γιαν
νάκος, το νοσοκομείο εί
ναι «απροφύλαχτο» όσον 
αφορά την είσοδο και έξο
δο των συνοδών, με αποτέ
λεσμα να γίνεται διασπορά 
του φονικού ιού από εξω
γενείς παράγοντες.

Η 44χρονη γυναίκα 
που έχασε τη ζωή της έπα- 
σχε από λευχαιμία και.

σύμφωνα με τον πρόεδρο 
της ΠΟΕΔΗΝ, νοσηλευ
όταν σε τετράκλινο θάλα
μο, αν και, λόγω της πάθη
σής της, έπρεπε να βρίσκε
ται σε μονόκλινο. Η νοση
λεία της σε τετράκλινο 
θάλαμο είναι αποτέλεσμα 
της μεγάλης σύμπτυξης

που γίνεται στις υπόλοι
πες κλινικές του νοσοκο
μείου για να δημιουργού- 
νται κλίνες στις ΜΕΘ κο- 
ρονόίού.

Ο κ. Γιαλ'νάκος αναφέ
ρει ότι η καρκινοπαθής 
μεταφέρθηκε 
στη ΜΕΘ

Γιαννακοε:Δεν 
ελέγχεται ηείοοδοε 
και Μπαίνουν μέσα 
οι συνοδοί! Γίνεται 
διασπορά από 
εξωνενείε παράνοντεε
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1  Μπάτε, οκύλοι, στο Νοσοκομείο Αγιος Ανδρεας
Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 10-11 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-01-2021

κορονο'ίου το περασμέ
νο Σάββατο και διασωλη- 

νώθηκε αμέσως, αλλά μό
λις μέσα σε μία ημέρα έχα
σε τη ζωή της. Ο πρόεδρος 
της ΠΟΕΔΗΝ καταγγέλ

λει ότι η είσοδος 
δεν ελέγχε

ται στο

Ο πρόεδρος της 
ΠΟΕΔΗΝ Μιχάλης 
Γιαννάκος

δεύτερο επταώροφο τμή
μα του νοσοκομείου, με 
αποτέλεσμα οι συνοδοί 
των ασθενών να μπαίνουν 
ανενόχλητοι στο ίδρυμα 
παρόλο που αυτό απαγο
ρεύεται.

θερμομέτρηοη
Μάλιστα, αυτό επιβεβαι
ώνει και ο πρόεδρος των 
εργαζομένων στο νοσο
κομείο Κώστας Πετρό- 
πουλος, ο οποίος αναφέ
ρει πως όχι μόνον η είσο
δος στο επταώροφο κτί
ριο είναι αφύλαχτη, αλλά 
δεν πραγματοποιείται καν 
θερμομέτρηση. Το αποτέ
λεσμα είναι αυτή τη στιγ
μή να έχουν κολλήσει κο- 
ρονοϊό τέσσερις ασθενείς, 
τέσσερις συνοδοί και ένας 
γιατρός. Μάλιστα, σύμφω
να με τον κ. Πετρόπουλο, 
ήταν ο ίδιος συνοδός ενός

ασθενούς ο οποίος ενημέ
ρωσε πριν από λίγες ημέ
ρες το νοσοκομείο πως έχει 
κολλήσει κορονόίό.

«Μετά το θλιβερό γε
γονός και τις καταγγελί
ες μας έχει αρχίσει ιχνη- 
λάτηση. Παρ’ όλα αυτά, 
εμείς, το ιατρικό, διοικη
τικό και νοσηλευτικό προ
σωπικό, ενημερωθήκα
με πως τα τεστ θα ξεκινή
σουν από αύριο! Η διοίκη
ση δεν αφουγκράζεται τις 
αγωνίες μας, ειδικά απένα
ντι στη διασπορά από συ
νοδούς, αλλά και για το τι 
συμβαίνει γενικότερα, τη
ρεί μια στάση σαν να πρό
κειται για επτασφράγιστο 
μυστικό. Η αλήθεια είναι 
ότι οι μη Covid-19 κλινι
κές του νοσοκομείου είναι 
πολύ συνωστισμένες. Σκε- 
φτείτε μόνο ότι στον ίδιο 
χώρο λειτουργούν η Πα

θολογική και η Πνευμονο- 
λογική Κλινική, κατάστα
ση ιδιαίτερα επικίνδυνη» 
αναφέρει ο Κώστας Πε- 
τρόπουλος.

Στο ίδιο μήκος κύμα
τος κυμαίνεται και η επι
στολή των νοσηλευτριών 
της Α’ Παθολογικής Κλι
νικής για την κατάσταση 
που επικρατεί στο νοσο
κομείο.

«Υπάρχει μεγάλη δι- 
ασπορά, φωνάζαμε από 
πριν, αλλά δεν μας υπολο
γίζει κανένας. Δεν ακου- 
γόμαστε πουθενά. Είμα
στε εκεί μόνο για τις βάρ
διες. Πρέπει να πεθάνου- 
με; Ανευθυνότητα μεγάλη. 
Πού είναι η διοίκηση να 
λάβει τα απαραίτητα μέ
τρα, ώστε να μην συνεχι
στεί αυτό; Η αδιαφορία 
στο μεγαλείο της...» κατα
λήγει η επιστολή.
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1  ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ Αύριο η κινητοποίηση των
υγειονομικών

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 10 Ημερομηνία
έκδοσης:

19-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

69.38 cm² Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ

Αύριο η κινητοποίηση 
των υγειονομικών

Οι υγειονομικοί στη Θεσσαλονίκη οργανώνουν συμβολι
κή παράσταση διαμαρτυρίας αύριο Τετάρτη στις 10 π.μ., 
στα γραφεία της 3ης και 4ης ΥΠΕ. Καλούν την κυβέρνηση 
να ικανοποιήσει τα αιτήματά τους για ενίσχυση του δημό
σιου συστήματος Υγείας με μαζικές προσλήψεις, εξοπλι
σμό και χρηματοδότηση, να προχωρήσει σε επίταξη του ι
διωτικού τομέα.

Στην κινητοποίηση καλούν η Ενωση Νοσοκομειακών Ι
ατρών Θεσσαλονίκης (ΕΝΙΘ) και Σωματεία Εργαζομένων 
στα Νοσοκομεία («Παπαγεωργίου», Ιπποκράτειο, ΑΧΕ
ΠΑ, «Παπανικολάου» κ.ά.). Οι υγειονομικοί καλούν το σύ
νολο των εργαζομένων της πόλης να συμπαραταχθούν μα
ζί τους, να οργανώσουν τον αγώνα τους για την εξασφάλι
ση της υγείας του λαού.

Στη διάρκεια της κινητοποίησης η ΕΝΙΘ θα παραχωρή
σει συνέντευξη Τύπου.
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1  ΗΛΙΟΥΠΟΛΗ Διαμαρτυρία ενάντια στην αναστολή
λειτουργίας του Κέντρου Υγείας

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 10 Ημερομηνία
έκδοσης:

19-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

211.49 cm² Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΗΛΙΟΥΠΟΛΗ
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Διαμαρτυρία ενάντια 
στην αναστολή λειτουργίας 
του Κέντρου Υγείας

Να σταματήσει εδώ και τώρα κάθε ενέργεια για την α
ναστολή της λειτουργίας του Κέντρου Υγείας στην Ηλι
ούπολη, μέσω της μετατροπής του αποκλειστικά σε κέ
ντρο εμβολιασμού, απαίτησαν σύλλογοι και μαζικοί φο
ρείς της πόλης που προχώρησαν σε κινητοποίηση την πε
ρασμένη Παρασκευή.

Η διαμαρτυρία εκπροσώπων Σωματείων Συνταξιούχων, 
ΕΒΕ, Εκπαιδευτικών, Πολιτιστικών Συλλόγων, Συλλόγων 
Γυναικών, Γονέων κ.ά., αποτελεί συνέχεια των αγωνιστι
κών παρεμβάσεών τους εδώ και χρόνια για την ουσιαστι
κή ενίσχυση του ΚΥ Ηλιούπολης.

Η κινητοποίηση ξεκίνησε με αυτοκινητοπορεία και κα
τέληξε στο Κέντρο Υγείας, όπου αναρτήθηκαν πανό των 
φορέων και έγιναν παρεμβάσεις από εκπροσώπους τους. 
Τα αιτήματα κατατέθηκαν στον υποδιευθυντή του Κέ
ντρου Υγείας.

Υπενθυμίζεται ότι τις προηγούμενες μέρες είχε γίνει 
γνωστό πως το ΚΥ Ηλιούπολης μετατρέπεται σε εμβολια- 
στικό κέντρο Covid-19, με ταυτόχρονη αναστολή λειτουρ
γίας σχεδόν του συνόλου των ιατρείων που εξυπηρετούν 
το λαό της περιοχής. Η εξέλιξη αυτή επιβεβαιώθηκε και 
από τη συνάντηση με τη διεύθυνση του ΚΥ.

Οπως επισήμαναν οι εκπρόσωποι των φορέων, ο λαός 
είναι αυτός που την πληρώνει πάλι, ψάχνοντας να βρει ρα
ντεβού σε Κέντρα Υγείας άλλων περιοχών (αν βρει, όπο- 
τε βρει, αν υπάρχει η ειδικότητα...), ενώ η άλλη «επιλογή» 
είναι η επίσκεψη σε ιδιώτη γιατρό ή σε ιδιωτική μονάδα, 
δηλαδή η πρόσθετη οικονομική επιβάρυνση.

Χαιρετισμό στην κινητοποίηση απηύθυνε η Τασία Τσα- 
τσούλη, επικεφαλής της «Λαϊκής Συσπείρωσης» Ηλιούπο- 
\ης, αναδεικνύοντας τις ευθύνες της κυβέρνησης, που α
φήνει το ΕΣΥ και την υγεία του λαού αθωράκιστα.

Μετά τη συνάντηση της αντιπροσωπείας με τον υπο
διευθυντή του ΚΥ, η Μαρίνα Γαζή, πρόεδρος του Συλλό
γου Γυναικών Ηλιούπολης, δήλωσε ότι οι αγώνες του προ
ηγούμενου διαστήματος είχαν ως αποτέλεσμα την πλήρω
ση των θέσεων του γυναικολόγου και του παιδιάτρου. Πα
ράλληλα όμως εξέφρασε την ανησυχία ότι και αυτοί θα ε- 
/ταχθούν στις ανάγκες του εμβολιασμού, αφού δεν προ- 
βλέπεται άλλη ενίσχυση. Οπως επισήμανε, μέσα στο ΚΥ 
συζήτησαν με γιατρούς, οι οποίοι καταδικάζουν τους α
ντιλαϊκούς σχεδιασμούς για το Κέντρο Υγείας και ζητούν 
προσλήψεις.
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1  Στον «αέρα» ο Οργανισμός του Νοσοκομείου
Πηγή: ΘΕΣΣΑΛΙΑ Σελ.: 12 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

145.69 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΤΙ ΑΠΑΝΤΗΣΕ Ο ΒΑΣ. ΚΟΝΤΟΖΑΜΑΝΗΣ ΣΤΟΝ Αλ. ΜΕΙΚΟΠΟΥΛΟ

Στον «αέρα» ο Οργανισμός του Νοσοκομείου

Τ
'ο υπουργείο Υγείας δεν έχει εγκρίνει τον Οργα
νισμό του Νοσοκομείου Βόλου, γεγονός που 
σημαίνει πως δεν είναι δυνατόν να προγραμμα
τιστούν οι νέες μονάδες.

«Σκοπός μας είναι η αναβάθμιση της υγείας στη Μα
γνησία και δεν αναβαθμίζεται ένα Νοσοκομείο απο
κτώντας μόνο 60 κλίνες παραπάνω. 0 Οργανισμός του 
Νοσοκομείου Βόλου περιλαμβάνει δυνατά και αδύνα
μα σημεία», είπε ο αναπληρωτής υπουργός Υγείας κ. 
Κοντοζαμάνης απαντώνταςσε ερώτηση που κατέθεσε 
ο κ. Μείκόπουλος.
Όπως ανέφερε ο υφυπουργός η Ειδική Μονάδα Επεμ- 
βατικής Καρδιολογίας και Αιμοδυναμικού Εργαστηρί
ου που εντάσσονται στο Καρδιολογικό Τμήμα, το Τμήμα 
Ανώδυνων Απεικονιστικών Μεθόδων και η Μονάδα 
Αυξημένης Φροντίδας αποτελούν προτάσεις στον Ορ
γανισμό του Νοσοκομείου, αλλά το υπουργείο όπως 
δήλωσε, προβληματίζεται από την προβλεπόμενη μεί
ωση των κλινών στονΤομέα Ψυχικής Υγείας και στην 
απουσία αναφοράςστη Μονάδα Χημειοθεραπείας. 
Αυτή τη στιγμή βρισκόμαστε στη φάση αξιολόγησης 
του Οργανισμού από τις υπηρεσίες του υπουργείου 
Υγείας, θα αξιολογήσουμε τις αλλαγές και θα κατα

λήξουμε σε μ ία τελική πρόταση», δήλωσε ο κ. Κοντο
ζαμάνης
Ο κ. Μείκόπουλος απάντησε «στοχεύοντας» τις προτά- 
σειςπου κατέθεσε η διοίκηση του Νοσοκομείου, πως 
η πρόταση του νέου Οργανισμού υποβαθμίζει πλήρως 
τις ιατρικές θέσεις πρώτης γραμμής, καταργεί θέσεις 
ειδικοτήτων και προτείνει τη στελέχωση τμημάτων με 
αναδιανομή του υπάρχοντας προσωπικού.
Σημείωσε πως το επιστημονικό συμβούλιο του Νοσο
κομείου Βόλου «εκβιαστικά» προχώρησε στην τροπο
ποίηση του Οργανισμού, μετά από υπόδειξη της 5ης

Υγειονομικής Περιφέρειας.
Ο κ Μείκόπουλος μεταξύ άλλων στην ερώτησή του 
είχε επισημάνει ότι «η απόφαση για τον νέο Οργανισμό 
προβλέπει μείωση κλινών του Παθολογικού τομέα, 
μείωση κλινών του τομέα Ψυχικής Υγείας, ενώ δεν 
προβλέπεται αύξηση των θέσεων μόνιμου ιατρικού 
προσωπικού. Συγκεκριμένα, καταργείται η μία προ
βλεπόμενη θέσηΧειρουργικήςθώρακοςπου προβλε- 
πότανστον ισχύοντα Οργανισμό, καταργούνται και οι 
δύο προβλεπόμενες θέσεις Ενδοκρινολογίας, ενώ από 
τις τρεις προβλεπόμενες θέσεις Πνευμονολογίας-Φυ- 
ματολογίας στον ισχύοντα Οργανισμό, καταργούνται οι 
δύο, αφήνοντας μόνο μία θέση στον νέο Οργανισμό. 
Τεράστια υποβάθμιση του Νοσοκομείου του Βόλου 
συντελείται και με την ακύρωση του σχεδιασμού για 
τη δημιουργία Ογκολογικής Κλινικής που αποτελούσε 
εδώ και χρόνια πάγιο αίτημα των δεκάδων ογκολο- 
γικών ασθενών της Μαγνησίας Μέχρι σήμερα, μόνη 
λύση για τους καρκινοπαθείς της Μαγνησίας είναι να 
μεταβούν για τις ακτινοθεραπείες τους σε άλλα νοσο
κομεία τηςΛάρισας της Θεσσαλονίκης και της Αθήνας 
με δυσανάλογη οικονομική επιβάρυνση και αχρείαστη 
σωματική και ψυχική ταλαιπωρία».
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1  Το ΕΣΥ και η κοινωνία δεν αντέχουν τρίτο κύμα
παλινωδιών

Πηγή: ΛΟΓΟΣ Σελ.: 3 Ημερομηνία
έκδοσης:

19-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

250.28 cm² Κυκλοφορία: 60

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΥΡΙΖΑ ΚΑΤΑ ΜΗΤΣΟΤΑΚΗ

Το ΕΣΥ και η κοινωνία δεν αντέχουν 
τρίτο κύμα παλινωδιών

"Η κοινωνία και το ΕΣΥ δεν 
αντέχουν ένα τρίτο κύμα παλι
νωδιών της κυβέρνησης Μη- 
τσοτάκη" σημειώνει ο ΣΥΡΙΖΑ.

Σε ανακοίνωση της η Κου- 
μουνδούρου σημειώνει ότι ο κ. 
Μητσοτάκης "τη μία λέει ότι 
όποιος βιάζεται σκοντάφτει, για 
να δικαιολογήσει τις καθυστε
ρήσεις στον εμβολιασμό και 
την άλλη πως πρέπει να προχω
ρήσει η διαδικασία πιο γρήγο
ρα".

Ολόκληρη η ανακοίνωση 
του ΣΥΡΙΖΑ

Η κοινωνία και το ΕΣΥ δεν 
αντέχουν ένα τρίτο κύμα παλι
νωδιών της κυβέρνησης Μη- 
τσοτάκη

Ο κ. Μητσοτάκης τη μία λέει 
πως όποιος βιάζεται σκοντά
φτει, για να δικαιολογήσει τις 
καθυστερήσεις στον εμβολια
σμό και την άλλη πως πρέπει να 
προχωρήσει η διαδικασία πιο 
γρήγορα.

Το αυτονόητο αίτημα για 
επίσπευση της έγκρισης των 
υπόλοιπων εμβολίων δεν μπο
ρεί να κρύψει τα λάθη και τις 
παλινωδίες της κυβέρνησης 
του κ. Μητσοτάκη:

Διηφήμιζε πως έχει σχέδιο

για 1018 έτοιμα εμβολιαστικά 
κέντρα και τελικά, λόγω υπο- 
στελέχωσης, στέλνει τους ηλι
κιωμένους για εμβόλια σε νο
σοκομεία, ακόμα και σε άλλα 
νησιά, διακινδυνεύοντας την 
υγεία τους.

Έταζε 2 εκατ. εμβόλια το μή
να και έχει καταφέρει σε 20 μέ
ρες να κάνει μετά βίας 80.000.

Δεσμεύεται για 4 εκατ. εμβο
λιασμούς μέχρι το Μάρτιο και 
70% των πολιτών ως τον Ιούνιο, 
ενώ ο ρυθμός εμβολιασμού πα
ραμένει ανησυχητικά χαμηλός 
και οι καθυστερήσεις παρατεί- 
νονται.

Αρνείται να αναλάβει πρωτο
βουλία για άρση του καθεστώ

τος της πατέντας, όπως τον κα- 
λεί ο ΣΥΡΙΖΑ και ζητούν διακε
κριμένοι επιστήμονες, ώστε πε
ρισσότερες περισσότερες ευ
ρωπαϊκές φαρμακοβιομηχανίες 
να μπορούν να παράξουν μαζι
κά και πιο γρήγορα τα εμβόλια, 
αν και τον Απρίλιο αρθρογρα- 
φούσε υπέρ μίας τέτοιας προο
πτικής.

Ο κ. Μητσοτάκης πρέπει να 
καταλάβει πως η κοινωνία και οι 
άνθρωποι του ΕΣΥ, τους οποί
ους στοχοποιεί η κυβέρνηση, 
δεν αντέχουν ένα τρίτο κύμα 
παλινωδιών. Οι καθυστερήσεις 
στον εμβολιασμό στοιχίζουν σε 
ανθρώπινες ζωές.
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1  Η παθολογική κλινική στο επίκεντρο διένεξης
μεταξύ γιατρών και διοίκησης του νοσοκομείου
Ρεθύμνου

Πηγή: ΡΕΘΕΜΝΙΩΤΙΚΑ ΝΕΑ Σελ.: 1,5 Ημερομηνία
έκδοσης:

19-01-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

584.4 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Η παθολογική 
κλινική 
στο επίκεντρο 
διένεξης 
μεταξύ γιατρών 
και διοίκησης 
του νοσοκομείου 
Ρέθυμνου
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1  Η παθολογική κλινική στο επίκεντρο διένεξης μεταξύ γιατρών και
διοίκησης του νοσοκομείου Ρεθύμνου

Πηγή: ΡΕΘΕΜΝΙΩΤΙΚΑ ΝΕΑ Σελ.: 1,5 Ημερομηνία
έκδοσης:

19-01-2021

Η παθολογική κλινική στο επίκεντρο διένεξης μεταξύ 
γιατρών και διοίκησης του νοσοκομείου Ρέθυμνου

Η λειτουργία της παθολογικής κλι
νικής του νοσοκομείου Ρέθυμνου 
βρίσκεται από την Κυριακή στο επί
κεντρο διένεξης μεταξύ γιατρών και 
διοίκησης του νοσηλευτικού ιδρύμα
τος.

Ειδικότερα, το πρωί της Κυριακής, 
με ανακοίνωση της η διευθύντρια 
της παθολογικής κλινικής Ελένη Ιω- 
αννίδου ενημέρωνε ότι η παθολογι
κή κλινική δεν μπορεί να δεχτεί νέα 
περιστατικά ασθενών. Συγκεκριμένα 
στην ανακοίνωση της ανέφερε:

«Σήμερα 77 Ιανουάριου 2021 εν 
μέσω πανδημίας δεν υπάρχει ακόμα 
μια φορά ειδικός γιατρός σε εφημερία 
στο τμήμα επειγόντων περιστατικών.

Στην παθολογική κλινική οι 4 πα
θολόγοι που υπηρετούν εδώ και σχε
δόν 2 χρόνια δεν αρκοΰν. Η μια επι
κουρική γιατρός μας θα φύγει σε 2 μή
νες και από τη διοίκηση δεν υπάρχει 
καμία απάντηση για το τι θα γίνει. Στο 
πρόγραμμα εφημεριών της παθολογι
κής κλινικής υπάρχουν ήδη ακάλυπτες 
εφημερίες. Εδώ και 2χρόνια εφημερεύ
ουμε με ένα απίστευτο αριθμό εφημε
ριών. Έχουμε εξοντωθεί ψυχικά και σω
ματικά.

Το επιστημονικό συμβούλιο του 
νοσοκομείου έχει χαρακτηρίσει 
ανασφαλές για τους ασθενείς το 
πρόγραμμα εφημέρευσης Δεκεμ
βρίου και Ιανουάριου και δεν το έχει 
εγκρίνει.

Επειδή ένας γιατρός δεν μπορεί να 
έχει ταυτόχρονα την ευθύνη για 2 και 3 
τμήματα.

Επειδή το θέμα δεν είναι να ξαπλώ
σει ο ασθενής σε ένα κρεβάτι αλλά να 
υπάρχει και γιατρός να τον φροντίζει.

Επειδή πιστεύουμε ότι η διαχείριση

αυτή θέτει σε κίνδυνο την ασφάλεια 
των ασθενών.

Επειδή δεν μπορούμε να διακινδυ
νεύουμε τη φροντίδα των ασθενών 
μας.

Επειδή τα περισσότερα από αυτά τα 
προβλήματα δεν έχουν λυθεί ενώ είναι 
γνωστά στη διοίκηση και την υγειονο
μική περιφέρεια πάνω από 2 χρόνια.

Επειδή από τη διοίκηση δεν υπάρχει 
καμία συγκεκριμένη λύση στον ορίζο
ντα.

Ο εφημερεύων παθολόγος σήμε
ρα θα μείνει στα επείγοντα και η πα
θολογική κλινική δεν θα δέχεται νέα 
περιστατικά.

Ζητάμε άμεσα το αυτονόητο.
Την ενίσχυση του νοσοκομείου με 

γιατρούς, τη συμπλήρωση των προ
γραμμάτων εφημέρευσης με ειδικευ
μένο προσωπικό και τη διασφάλιση της 
σωστής φροντίδας των πολιτών».

Με αφορμή την ανακοίνωση αυτή 
λίγες ώρες αργότερα η διοίκηση του 
νοσοκομείου εξέδωσε ανακοίνω
ση στην οποία ανέφερε ότι η παθο
λογική κλινική του νοσοκομείου λει
τουργεί κανονικά και τα αρμόδια όρ
γανα που νομιμοποιούνται για τη λει
τουργία της ουδέποτε αποφάσισαν 
το αντίθετο.

Χαρακτηριστικά στην ανακοίνω
ση της διοίκησης του ΓΝΡ αναφερό
ταν: «Ενημερώνουμε ότι η κλινική λει
τουργεί κανονικά εξυπηρετώντας 
όλα τα παθολογικά περιστατικά. Τα 
όργανα που νομιμοποιούνται για τη 
λειτουργία της κλινικής και του νοσο
κομείου ουδέποτε αποφάσισαν για το 
αντίθετο, καθιστώντας την είδηση περί 
αναστολής λειτουργίας της παθολογι
κής κλινικής ψευδή.

Η διοίκηση του νοσοκομείου διερευ
νά τους λόγους και τις συνέπειες συ
μπεριφορών που προάγουν παράνο
μες αποφάσεις και ανακοινώσεις αυ
τών από μη αρμόδιους, προκαλώντας 
αίσθημα ανασφάλειας στην τοπική κοι
νωνία και στους ασθενείς και σκοπεύ
ει να προβείστην εφαρμογή των σχετι
κών διαδικασιών που ορίζει η ισχύου- 
σα νομοθεσία».

Ως απάντηση στην παραπάνω ανα
κοίνωση του διοικητή του νοσοκο
μείου 33 γιατροί διαφόρων ειδικοτή
των συνυπέγραψαν και δημοσιοποί
ησαν το παρακάτω κείμενο:

«Ποιος είναι νόμιμος άραγε;
Μία διοίκηση που βάζει τους εργαζό

μενους να δουλεύουν πάνω από το νό
μιμο όριο;

Μια διοίκηση που όταν δεν μπορεί 
να λύσει προβλήματα «εντέλει» σταθε
ρά τους εργαζόμενους να δουλεύουν 
πάνω από τις δυνάμεις τους;

Μια διοίκηση που παρανόμως δια
κόπτει την άδεια ανατροφής μιας μη
τέρας;

Μια διοίκηση που αφήνει χωρίς εφη- 
μερεύοντα το πιο κομβικό τμήμα του 
νοσοκομείου, το τμήμα επειγόντων πε
ριστατικών;

Μάλλον το ερώτημα πρέπει να αντί - 
στραφεί.

Ποιος είναι παράνομος;
Αυτός που δουλεύει με «εντέλλεσθε» 

εδώ και πάνω ένα χρόνο;
Που δεν έχει πάρει ούτε μια μέρα από 

τη νόμιμη άδεια που δικαιούται;
Που δεν έχει κανένα δικαίωμα για εκ

παίδευση;
Που καλύπτει το τμήμα επειγόντων 

περιστατικών όταν δεν υπάρχει για
τρός για να μην κινδυνεύσουν ανθρώ

πινες ζωές;
Ας δούμε τώρα ποιος είναι αρμόδιος
Ποιος είναι αρμόδιος να κρίνει τι εί

ναι ασφαλές για τους ασθενείς και τι
όχι;

Η κοινή λογική που λέει ότι εφημερία 
χωρίς κάλυψη ειδικού γιατρού δεν εί
ναι ασφαλής; Ο γιατρός που νοσηλεύ
ει τους ασθενείς; Ο διευθυντής της κλι
νικής που βλέπει το νοσοκομείο να με- 
τατρέπεται σε εφημεριακό κέντρο; Ο 
πρόεδρος του τομέα που λόγω υπο- 
στελέχωσης δεν μπορεί να καταρτίσει 
πρόγραμμα εφημέρευσης για την κλι
νική covid; Το επιστημονικό συμβούλιο 
που κρίνει για δεύτερο μήνα ότι το πρό
γραμμα εφημέρευσης είναι επισφαλές 
και δεν το έχει εγκρίνει; Ή οι ανώτεροι 
διοικητικοί υπάλληλοι;

Ποιος είναι πάλι αρμόδιος να λύσει 
αυτά τα προβλήματα;

Ο γιατρός που δουλεύει χωρίς άδεια 
εδώ και δυο χρόνια με 8 εφημερίες τον 
μήνα, σε 2 και 3 τμήματα ταυτόχρονα 
μέχρι να πέσει κάτω; Ή η διοίκηση και 
η ΥΠΕ οι οποίοι αφού προσπάθησαν να 
μας πείσουν με λογιστικά τερτίπια ότι 
το πρόβλημα λύθηκε τώρα σηκώνουν 
τα χέρια ψηλά;

Αυτή η επιλεκτική έκκληση στη νομι
μότητα απέναντι σε γιατρούς που αγω- 
νιούν για το μέλλον του νοσοκομείου 
και αγωνίζονται για τη διατήρηση της 
ποιότητας της δουλειάς τους, τι στιγ
μή που οι παρανομίες από τη διοίκηση 
«πέφτουνε» βροχή, είναι τουλάχιστον 
υποκριτική.

Το επιχείρημα του «δούλεψε όπως 
δούλευες χθες» είναι σαν να λες στο 
μαραθωνοδρόμο μετά τα 42 χιλιόμε
τρα γιατί έπεσες κάτω; Συνέχισε, πριν 
λίγο έτρεχες».

Κυρία διοικήτρια της ΥΠΕ και κύριε 
διοικητά κάντε τη δουλειά σας για να 
μπορέσουμε και εμείς να κάνουμε τη 
δίκη μας».

Το παραπάνω κείμενο υπογράφουν 
οι παρακάτω γιατροί: Ανδρουλάκη 
Γεωργία-παθολόγος, Αντριόπου- 
λοςΧρήστος-αναισθησιολόγος, Βε- 
λιβασάκης Γεώργιος-ορθοπεδικός, 
Βρανάκης Γεώργιος-χειρουργός, 
Γαρμπή Αναστασία-ορθοπεδικός, 
Γιώβης Γεώργιος-ουρολόγος, Γρα- 
φάκου Όλγα-παιδίατρος, Ζάκκας 
Φώτιος-καρδιολόγος, Ζενιώδη 
Μαρία-Ελένη-παθολόγος, Ιωαννί- 
δου -Ελένη-παθολόγος, Καμπου- 
ράκη Δέσποινα-εντατικολόγος, 
Χασάπη Μαρία-ΩΡΛ, Καστρι- 
νάκης Κωνσταντίνος-γενικός 
γιατρός, Κιντριλή Αργυρώ- 
γαστρεντερολόγος, Κουντουρά- 
κης Ευάγγελος- χειρουργός. Κουτ- 
λα Χριστίνα-βιοπαθολόγος, Κυ- 
ρίτση Αικατερίνη-εντατικολόγος, 
Μαραγκουδάκης Εμμανουήλ- 
γαστρεντερολόγος, Μαρκάκης Χα- 
ράλαμπος-εντατικολόγος, Μοσχο- 
νά Ροδαμάνθη-ακτινολόγος, Νε- 
ονάκη Πελαγία-παιδίατρος, Ντα- 
ουντάκη Ειρήνη-νεφρολόγος, Πα- 
παδάκη Παναγιώτα-Νεφρολόγος, 
Πάσαμ Αντρέας-νεφρολόγος, Πε- 
ντάρη Αναστασία-εντατικολόγος, 
Περισυνάκη Γαρυφαλλιά-
νεφρολόγος, Περισυνάκης Ηρα- 
κλής-χειρουργός, Πολοπετρά- 
κη Μαρία-καρδιολόγος, Σαμιώτης 
Ηλίας-εντατικολόγος, Σαριδάκης 
Ιωάννης-ακτινολόγος, Σκανδαλά- 
κης Γεώργιος-καρδιολόγος, Στου- 
πής Ιωάννης- ογκολόγος, Χριστο- 
γιάννης Χάρης-ορθοπεδικός.
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Σε νησιά με κάτω από 1.000 κατοίκους 
θα εμβολιάζονται όλοι την ίδια στιγμή
Για τους εμβολιασμούς που έχουν γίνει μέχρι 
στιγμής και για τα πρόσθετα μέτρα που αφορούν 
τις χαμένες δόσεις και τα νησιά μίλησε ο γενικός 
γραμματέας Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας. 
Μάριος Θεμιστοκλέους στην ενημέρωση για τον 
κορωνοϊό στη χώρα.

Σύμφωνα με τα μέχρι τώρα στοιχεία, οι εμβο
λιασμένοι πολίτες είναι 84.831. που αντιστοιχεί 
στο 0,77% της εμβολιαστικής κάλυψης. Χθες, έγι
ναν πάνω από 6.000 εμβολιασμοί σε άτομα άνω 
των 85 ετών.

Επίσης, μέχρι σήμερα έχουν κλειστεί 372.243 
ραντεβού για την πρώτη και τη δεύτερη δόση, 
ενώ υπάρχουν διαθέσιμα ραντεβού σε όλες τις 
περιοχές τις χώρας. Το νωρίτερο που μπορεί να 
κλείσει κάποιος ραντεβού, είναι μετά από πέντε 
μέρες και αυτό γίνεται για λόγους προγραμματι
σμού. σημείωσε ο κ. Θεμιστοκλέους. Σχετικά με 
τις μειωμένες παραδόσεις του εμβολίου της 
Pfizer, είπε ότι αφορούν όχι μόνο τη χώρα μας, 
αλλά όλες τις χώρες και πρόσθεσε ότι έπειτα από 
επικοινωνία με την εταιρεία, η εταιρεία διαβεβαί
ωσε πως το πρόβλημα θα αποκατασταθεί από την 
ερχόμενη εβδομάδα.

Επιπλέον, τόνισε πως δεν υπάρχει ο παραμι
κρός κίνδυνος για κάποιον που έκανε την πρώτη 
δόση να μην μπορέσει να κάνει και τη δεύτερη, 
καθώς είναι εξασφαλισμένη.

Συνολικά, έως τώρα έχουμε 144 εμβολιαστικά 
κέντρα σε δημόσιες δομές, ωστόσο θα αναπτύσ
σονται περισσότερα, ανάλογα με τη διαθεσιμό
τητα των εμβολίων, μέχρι να ξεπεράσουντα 1000 
και σε κέντρα υγείας.

Ο κ. Θεμιστοκλέους διευκρίνισε, στη συνέχεια, 
τι ισχύει για τα ραντεβού.

- Για να ισχύσει ένα ραντεβού πρέπει ο πολί
της. που είναι εγγεγραμμένος στην άυλη συντα- 
γογράφηση, να απαντήσει με sms.

- Ο πολίτης δε χάνει τη σειρά του και μπορεί 
να κλείσει ραντεβού εκ νέου μέσω της πλατφόρ
μας ή σε κάποιο φαρμακείο.

- Αν δεν εμφανίζει στην πλατφόρμα την πε
ριοχή που προτιμάμε, αλλάζουμε τον ταχυδρο
μικό κώδικα και επιλέγουμε το εμβολιαστικά 
κέντρο που επιθυμούμε.

- Αλλαγή ραντεβού θα μπορεί να γίνεται μόνο 
έως και 72 ώρες πριν, για να μη χαθεί ο προγραμ
ματισμός.

- Αν δεν προσέλθει ο πολίτης στο ραντεβού του 
θα μπορεί να ξανακλείσει μετά από 1 μήνα. Αυτό 
γίνεται για να μειωθούν οι πιθανότητες να χαθούν 
οι δόσεις.

Όπως επεσήμανε ο κ. Θεμιστοκλέους η χώρα 
μας βρίσκεται στις πρώτες θέσεις της παγκόσμιας 
κατάταξης με τις λιγότερες χαμένες δόσεις. Με 
στόχο να αντιμετωπιστεί, όμως, ριζικά το θέμα της 
απώλειας δόσεων, αποφασίστηκε η δημιουργία 
μηχανισμού, έτσι ώστε στελέχη των ενόπλων δυ
νάμεων και των σωμάτων ασφαλείας να μεταβαί
νουν άμεσα στα εμβολιαστικά κέντρα. Σύνθημα, 
«καμία δόση χαμένη».

Τέλος, είπε πως εντός του Ιανουάριου θα πα
ραδοθούν εμβόλια σε όλα τα νησιά. Παράλληλα, 
ως πρόσθετο μέτρο στα νησιά με κάτω από 1.000 
μόνιμους κατοίκους, οι κάτοικοι θα μπορούν να 
εμβολιαστούν όλοι την ίδια χρονική στιγμή και όχι 
μόνο όσοι ανήκουν στις ομάδες προτεραιότητας.

(Πηγή: skai.gr)
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